
مسیح)ع(  را تبریک می گوییم 
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معاون استاندار اصفهان خبر داد: پلمب ۴۸ واحد آجرپزی، انتقال ۵۳ واحد ریخته گری و تدوین برنامه تغییر   
ساختار و جابه جایی نیروگاه شهید منتظری؛

... و  هوا هرروز آلـوده تـر از دیروز!

تازه ترین آمار سازمان پزشکی 
قانونی کشور از رشد غرق شدگی 
در استان اصفهان حکایت دارد؛

 استخرهایی که
 جان می گیرد

پرداخت میلیاردی »علیرضا دبیر« به 
»یزدانی« قبل از جراحی
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ایجاد تسهیلات برای استفاده کنندگان از 
دوچرخه و اتوبوس های شهری در اصفهان

کمبود متخصص و مکان مجهز در ارائه به 
بیماران سکته مغزی

عملیات نجات!

واگذاری بناهای تاریخی اصفهان؛
 با هدف احیا و نجات از دست تخریبگران و سوء استفاده کنندگان

با دعا و توکل و کار، 
می شود مشکلات 

کشور  را حل کرد

ذوب آهن یکی از 
عوامل آلوده کننده 

هوای کلان شهر 
اصفهان است

۹ هزار خودروی 
متخلف در اصفهان 

توقیف شد
کارگران امسال چقدر عیدی می گیرند؟

حداکثر، حوالی 16 میلیون تومان!
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 اختلاف و کینه باعث قتل شد
فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد از وقوع قتل در نجف آباد به دلیل اختلاف و منازعه فردی خبر داد.

سرهنگ میثم گوهری آرانی در گفت وگو با ایسنا به وقوع قتل در عصر یکشنبه اشاره و اظهار کرد: فرد 
۴۳ ساله به دلیل اختلاف با یکی شهروندان نجف آباد با مراجعه به محل کار وی، او را به قتل رساند.وی 
افزود: این قتل در یک واحد صنفی جوشکاری به وقوع پیوست و جوان ۳۴ ساله جان خود را از دست 
داد.فرمانده انتظامی شهرستان نجف آباد در خصوص کشف جرم نیز گفت: قاتل پس از انجام اقدام 
مجرمانه به کلانتری ۱۱ این شهر مراجعه کرد.گوهری ادامه داد: قاتل پس از مراجعه به کلانتری به قتل 

خود اعتراف و به اختلاف شخصی خود برای این اقدام مجرمانه اشاره کرد.
 

فرمانده انتظامی نطنز خبر داد: 

دستگیری 5 شکارچی غیرمجاز در نطنز
فرمانده انتظامی شهرستان نطنز گفت: ۵ شــکارچی غیرمجاز به همراه تجهیزات مربوطه در شهرستان 
نطنز دستگیر شدند.مهدی کریمی در گفت وگو با ایسنا، اظهار کرد: این ۵ نفر شکارچی به همراه تجهیزات 
مربوطه در منطقه شکار ممنوع شهرستان نطنز با همکاری سپاه در دام پلیس گرفتار شدند.وی افزود: از 
شکارچیان دستگیر شده ۲ قبضه سلاح شکاری برنو و تعداد ۵۹ فشنگ کشف و ضبط شد و پس از تکمیل 
پرونده جهت رسیدگی به مرجع قضایی شهرستان نطنز ارجاع داده شد.فرمانده انتظامی شهرستان نطنز 
همچنین پیرامون توقیف ۵ دستگاه خودروی شوتی در نطنز، گفت: در پی کسب خبری مبنی بر به خطر 
افتادن جان مردم در محورهای مواصلاتی به دلیل تردد خودروهای شوتی و دست کاری در اصالت خودرو، 
برخورد با این موضوع در دستور کار ماموران قرار گرفت.وی تصریح کرد: با کسب دستور از مقام قضایی و با 
تلاش پلیس در شهرستان نطنز این ۵ خودروی سواری شوتی با همکاری ماموران پلیس راه توقیف شد.

 

خدمات ویژه کمیته امداد کاشان به نخبگان
کمیته امداد امام خمینی)ره( کاشان به ۹۰ نخبه علمی، فرهنگی و ورزشی تحت پوشش کمیته امداد شهرستان 
خدمات ویژه ارائه می کند.رییس اداره کمیته امداد کاشان گفت: ۹۰ دانش آموز، دانشجو و غیر محصل کاشانی 
از خدمات و حمایت های مختلف فرهنگی، تحصیلی، اردویی و آموزشی کمیته امداد بهره مند می شوند.محسن 
حمیدی افزود: از ابتدای امسال تاکنون از اعتبارات حوزه فرهنگی برای برنامه های تحصیلی، آموزشی، ورزشی، 
فرهنگی و رفع نیاز های فردی و خانوادگی نخبگان تحت حمایت چهار میلیارد و ۲۰ میلیون ریال به صورت نقدی 
و غیر نقدی پرداخت شده است.وی با اشاره به خدمات فرهنگی ارائه شده به فرزندان مددجو گفت: کشف، 
توانمندسازی و شکوفایی استعداد ها با ارائه خدمات اجتماعی، حمایتی و فرهنگی از رسالت ها و رویکرد های 
مهم کمیته امداد است.رییس کمیته امداد کاشان افزود: شهرستان کاشان سرشار از استعداد های برجسته در 
زمینه تحصیلی، فرهنگی، هنری، اختراعات، علمی و پژوهشی، قرآنی و ورزشی است و تعداد قابل توجهی از 

فرزندان زیر حمایت دارای مقام های کشوری، استانی و شهرستانی هستند.
 

نامناسب بودن فضای فیزیکی کتابخانه ها در سمیرم
وضعیت شهرستان سمیرم از لحاظ فضای فیزیکی کتابخانه بین شهرستان های استان غیر قابل 
قبول اســت.مدیر کل نهاد کتابخانه های عمومی استان اصفهان در جلســه انجمن کتابخانه های 
سمیرم گفت: سرانه فضای کتابخانه در کشــور برای هر ۱۰۰ نفر ۸ متر مربع و در شهرستان سمیرم 
سرانه فضای کتابخانه به نسبت جمعیت خیلی کم اســت.علی شاه نظری افزود: با توجه به اینکه 
کتاب و کتابخوانی یکی از ارکان اصلی و ستون فرهنگی جامعه است، اهمیت دادن به کتابخانه ها و 
ایجاد فضای مناسب برای کتابخانه می تواند جوانان و نوجوانان را به کتاب و کتابخوانی تشویق کند.

وی گفت: فضای کتابخانه ها در سمیرم از وضعیت مطلوبی برخوردار نیست و قدمت کتابخانه شیخ 
حبیب ا... فضائلی شهر سمیرم به ۵۴ سال پیش بر می گردد.

نماینده ویژه رییس مجلس شورای اسلامی در منطقه کاشان و آران و بیدگل مطرح کرد:

لزومافزایشسرانهاعتباراتبیمارستانها

نماینده ویژه رییس مجلس شــورای اسلامی در منطقه کاشان و آران 
و بیدگل ضمن تاکید بر لزوم ایجاد دهکده ســلامت در کاشان، گفت: 
سرانه اعتبارات بیمارســتان های منطقه کاشــان و آران و بیدگل باید 

افزایش پیدا کند.
جواد نائینی در گفت وگو با خبرنگار تســنیم در کاشان، ضمن اشاره به 
نیازهای حوزه بهداشــت و درمان منطقه کاشان و آران و بیدگل، اظهار 
داشت: تکمیل بیمارستان های حضرت بقیه الاعظم شهرستان کاشان 
و امام حســن )ع( آران و بیدگل یکی از نیازهای مبرم این دو مناطق 
است که از وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشــکی پیگیری لازم به 

عمل آورده شد و در این زمینه قول هایی نیز داده شد.
وی ضمن تاکید بر افزایش ســرانه اعتبارات بیمارستان های منطقه 
کاشان و آران و بیدگل، افزود: با توجه به اینکه از شهرهای اطراف نیز 
از این بیمارستان ها استفاده می شود، لازم است رسانه اعتبارات این 

افزایش پیدا کند.
نماینده ویژه رییس مجلس شــورای اسلامی در منطقه کاشان و آران 

و بیدگل ضمن اشاره به ایجاد دهکده سلامت در کاشان، ابراز داشت: 
عدم استاندارد بودن اورژانس کاشان موجب ایجاد دغدغه هایی شده 
است و این جهت در راستای بهســازی این بخش دستوراتی از وزیر 

بهداشت اخذ شد.
وی ضمن اشاره به معوقات پرستارها و پرسنل دانشگاه علوم پزشکی 
کاشان، گفت: وجود معوقات پرسنل دانشــگاه علوم پزشکی کاشان 
موجب بروز دغدغه برای این پرســنل زحمتکش شده و از این رو در 
این رابطه با وزیر بهداشت بحث و تبادل نظر صورت گرفت تا مشکلات 
معوقه کادر درمان این دانشــگاه علوم پزشکی به حداقل کاهش پیدا 

کند.
نائینی ضمن اشاره به محدودیت در دستگاه های MRI مناطق کاشان، 
تصریح کرد: این دستگاه در بیمارستان نقوی کاشان به دلیل مستهلک 
و قدیمی بودن از رده خارج شده است و اگر چه دانشگاه علوم پزشکی 
کاشان در زمینه استقرار دستگاه جدید MRI پیگیری انجام داده، اما 

باید راه اندازی آن تسریع پیدا کند.

 به گزارش خبرگزاری صداوسیما، مرکز اصفهان؛ رییس 
اداره راه و شهرسازی شهرستان تیران وکرون گفت: از ۶ 
هزار نفر متقاضی بهره مندی از مزایای طرح نهضت ملی 
مسکن این شهرستان بیش از پنج هزار نفر متقاضی 

مسکن در شهر تیران هستند.
ســعید کاشــفی افزود: از این تعداد بیش از ۲ هزار و 
۶۰۰ نفر از متقاضیان شهر تیران واجد شرایط شناخته 
و بخشی از زمین این متقاضیان در شهرک بهارستان 
تامین و برای بقیه نیز ۵۴ هکتــار از اراضی دولتی به 
محدوده شــهر الحاق شده اســت.رییس اداره راه و 
شهرسازی شهرستان تیران و کرون با بیان اینکه ۱۸۴ 
نفر از متقاضیان این شــهر تخصیص طرح شده اند، 
گفت: برای این تعداد از متقاضیان ۲طرح بنیاد مسکن 

شامل ۱۴۶ واحدی و ۳۸ واحدی در دست اجرا است 
که به ترتیب ۵۷ درصد و ۳۸ درصد پیشرفت فیزیکی 
دارند.وی ادامه داد: علاوه بر طرح ۱۸۴ واحدی تیران 
که به شکل بنیاد ساخت است، زمین برای ۴۰۰ واحد 
مسکونی گروه ســاخت تحویل بنیاد مسکن شد و بر 
همین اساس تاکنون قرعه کشی برای حدود ۱۳۰ نفر 
از متقاضیان اجرا و برای ۲۷۰ واحــد دیگر نیز پس از 
پالایش متقاضیان قرعه کشــی خواهد شد.کاشفی 
گفت: برای تامین زمین بــرای متقاضیان باقی مانده 
۵۴ هکتار از اراضی دولتی در ۲ نقطه شهر شامل اراضی 
مابین شهرک بوستان و باهنر به مساحت ۱۷ هکتار و 
اراضی شمال بلوار امام رضا )ع( به مساحت حدود ۳۷ 
هکتار، به محدوده شهر الحاق شده است.وی ادامه داد: 

همچنین به این منظور تفاهمنامه ای بین شهرداری و 
راه و شهرســازی با موضوع تهیه طرح و آماده سازی 
اراضی الحاقی تنظیم شد.کاشفی ابراز امیدواری کرد 
که با کمک شهرداری، تهیه طرح تفکیکی این سایت ها 
تا اسفند ماه امســال به پایان و به کمیسیون ماده ۵ 
ارجاع شود.وی گفت: پس از تصویب طرح تفکیکی، 
شروع عملیات آماده سازی و واگذاری زمین به حدود 
۲ هزار نفر از شهروندان تیرانی در سال ۱۴۰۳ عملیاتی 

می شود.

رییس اداره راه و شهرسازی شهرستان تیران وکرون خبرداد:

الحاق 54 هکتار زمین به محدوده شهری تیران

نماینده مردم نجف آباد و تیران و کرون در مجلس، از احداث بزرگ ترین زیرگذر غرب استان اصفهان، ۲ شهرک صنعتی و فروش پساب به عنوان یک ظرفیت در 
نجف آباد خبر داد.ابوالفضل ابوترابی در گفت و گو با خبرنگار خبرگزاری خانه ملت، با اشاره به اقداماتی که در جهت رفع مشکلات حوزه انتخابیه خود انجام داده 
اســت، گفت: در این منطقه یک زیرگذر احداث کردیم که بزرگ ترین زیرگذر غرب استان اصفهان اســت که عملیات آن در حال اجراست، همچنین یک توسعه 
بیمارستان داشتیم که به تازگی بخش آنژیوگرافی آن را نیز راه اندازی کردیم که اولین بخش آنژیو خارج از مرکز استان اصفهان است. علاوه بر آن بخش شیمی 
درمانی را در این بیمارستان راه اندازی کردیم.نماینده مردم نجف آباد و تیران و کرون در مجلس شورای اسلامی، ادامه داد: مقدمات کار کلنگ زنی ریل باس ۳۰ 
کیلومتر از نجف آباد به اصفهان فراهم شد که فاز اول آن ۱۵کیلومتر است.این نماینده مردم در مجلس یازدهم، یادآور شد: در مورد فاضلاب حوزه انتخابیه نسبت 
به قبل اتفاقات بزرگی افتاده است کما اینکه الان فروش پساب را داریم که یک ظرفیت محسوب می شــود. همچنین در این منطقه ایجاد ۲ شهرک صنعتی را 
داشتیم.عضو مجمع نمایندگان استان اصفهان در مجلس شورای اسلامی، تاکید کرد:هم اکنون لازم است در این زمینه فرهنگ سازی شود که این گونه اقدامات 

تنها از جمله اختیارات نماینده نبوده و دستگاه های اجرایی موظف به انجام آنها هستند.

خبر روز احداث بزرگ ترین زیرگذر غرب استان اصفهان و2 شهرک صنعتی در نجف آباد

عکس خبر

موفقیت کشوری 
انجمن خوشنویسان 

شهرضا
انجمن خوشنویسان شهرضا نمایندگی 
مستقل مجمع استادان کشور را کسب 
کرد. مدیرانجمن خوشنویسان شهرضا 
گفت: در بین تمام شهرســتان های 
کشــور تنهــا انجمن خوشنویســان 
شهرضا و نجف آباد توانستند مجزا از 
اســتان، با دارا بودن ۵ استاد کشوری 
از امتیاز نماینده مســتقل در مجمع 

استادان کشور بهره مند شوند.

رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری تیران و کرون:

51 هزار نهال در مناطق صنعتی تیران و کرون کاشته می شود
رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری تیران و کرون گفت: امســال ۵۱ هزار اصله نهال در مناطق 
صنعتی این شهرستان برای پیشــگیری از آلایندگی و تولید هوای پاک کاشته می شود.مصطفی 
یزدانی در گفت وگو با ایسنا به کاشــت نهال در مناطق صنعتی اشاره و اظهار کرد: ۵۱ هزار اصله نهال 
به منظور بهینه سازی هوا و کاهش کربن تولیدی مراکز صنعتی هم زمان با سراسر کشور در تیران و 
کرون کاشته می شود.وی افزود: در حال حاضر سه هزار اصله آن در محدوده شهرک صنعتی تیران 
کاشته شده و مابقی آن در دیگر شــهرک ها و نواحی صنعتی و همچنین بخش های شهری غرس 
خواهد شــد.رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری تیران و کرون با بیان اینکه تیران و کرون سه 
شهرک و یک ناحیه صنعتی دارد، تصریح کرد: حفظ سلامت هوای این شهرستان لازم بوده و علاوه 
بر نظارت های زیســت محیطی، کاشت درخت برای کیفیت بخشــی به هوا ضروری است.یزدانی 
اضافه کرد: کاشت درخت بر اساس برنامه مشخص پیش می رود که امسال ۵۱ هزار اصله آن و طی 
سه سال آینده نیز این جریان به جز هفته درختکاری با عدد مشخص اصله نهال ادامه می یابد.وی با 
اشاره به اینکه این اقدامات به صورت مردمی انجام می شود، خاطرنشان کرد: همکاری شهروندان 
و صاحبان صنایع در کشــت و نگهداری از این درختان مطلوب است.یزدانی در خصوص آبیاری و 
نگهداری این درختان، گفت: درختان در حال کشت مصرف آب کمی دارند و نگهداری آن ها به صورت 
همکاری عمومی انجام می شود.رییس اداره منابع طبیعی و آبخیزداری تیران و کرون، ادامه داد: در 
ایران تولید کربن بالا بوده و این موضوع آسیب های جدی به محیط زیست و زندگی عمومی مردم 
وارد می کند. به همین دلیل سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری برای کاشت یک میلیون اصله نهال 
ماموریت پیدا کرده و در طول مدت چند سال باید این کار را انجام دهد.وی خاطرنشان کرد: افزایش 
کیفیت هوا یکی از مولفه های مهم سلامتی عمومی است که همکاری صاحبان صنایع برای حفظ 
آن و جلوگیری از آلایندگی مهم و همکاری آن ها در کاشت درختان علاوه بر پیشگیری از تولید کربن 
و آلودگی لازم است.یزدانی توسعه سرانه فضای سبز و درختکاری را علاوه بر حفظ سلامت هوا در 

ایجاد نشاط اجتماعی و جلوگیری از فرسایش خاک مهم خواند.
 

پایان نخستین فستیوال فوتبال پایه شهرستان کاشان
رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان کاشان گفت: با وجود کمبودهایی که در ورزش کاشان مشاهده 
می شود، ولی استعدادهای خوبی در رشته های مختلف ورزشی همچون فوتبال وجود دارد که می توانند 
در سطح ملی و بین المللی بدرخشند.محمدجواد ســلامیان زاده، در آیین پایانی نخستین فستیوال 
فوتبال پایه شهرستان کاشان در سالن ورزشی شهدای لتحر، اظهار کرد: برگزاری رخدادهای ورزشی 
محلی و شهرستانی باعث می شود که فوتبالیست هایی مثل احســان حاج صفی و یعقوب براجعه 
شناخته شده و برای کشور و کاشان افتخارآفرینی کنند.وی با تاکید بر نقش موثر خانواده ها در حمایت 
از فرزندان خود در ورزش، افزود: ورزشکاران خردسال و نونهال نیز باید در مسیر فعالیت های ورزشی 
خود، اخلاق و احترام به والدین را سرلوحه کار خود قرار دهند.رییس اداره ورزش و جوانان شهرستان 
کاشان، تصریح کرد: توسعه و برنامه ریزی برای ورزش همگانی و قهرمانی نیازمند توجه به سنین پایه و 
کودکی است که اگر این سنین را از دست بدهیم، رشته های مورد اتکای ما در المپیک با کمبود استعداد 
مواجه خواهد شد.سلامیان زاده، تاکید کرد: نگاه مثبت مسئولان به ورزش همگانی و به خصوص توسعه 
ورزش در دوره کودکی و نوجوانی موجب تحول در ورزش کشــور خواهد شد و در این مسیر امیدواریم 
که بخش خصوصی نیز به یاری اداره ورزش و جوانان بیش از پیــش ادامه دهد.رییس اداره ورزش 
و جوانان شهرستان کاشان با دعوت از همه شهروندان برای انجام ورزش روزانه گفت: نشاط روانی و 
جسمی، تقویت نیروی اراده، کاهش آسیب های اجتماعی و پیشگیری از برخی بیماری ها، مزیت های 
فراگیر شدن ورزش های همگانی است.وی افزود: زندگی امروز، فعالیت بدنی انسان را کاهش داده و 
او را دچار فقر حرکتی کرده که این فقر حرکتی مشکلات جسمی و روانی را برای انسان پدید آورده است.

اخبار

 شهردار ورزنه خبر داد:

اجرای پروژه دفع آب های 
سطحی در شهر ورزنه

شــهردار ورزنه گفت: به منظور دفــع آب های 
سطحی در زمان بارندگی با اعتباری بالغ بر پنج 
میلیارد تومان، عملیات شیب بندی، کانیوگذاری 

و آسفالت ریزی ۱۰ محور اصلی شهر اجرا شد.
حامد اخگــر در گفت وگو با خبرنــگار ایمنا در 
اصفهــان با بیــان اینکــه بودجه ســال ۱۴۰۲ 
شهرداری ورزنه با افزایش صددرصدی نسبت 
به ســال ۱۴۰۱ بر مبنای رقم ۳۱ میلیارد تومان 
پیش بینی شــده اســت، اظهار کرد: ۷۰ درصد 
بودجه برای امور عمرانی اختصاص یافته است.

وی از ســاماندهی ورودی های شــهر ورزنه از 
ســمت هرند و اژیه در دوره مدیریت ششــم 
شــهرداری خبــر داد و افــزود: در راســتای 
ساماندهی ورودی شــهر ورزنه از سمت هرند، 
پنج کیلومتر بلوار ورودی آن آســفالت ریزی و 
نصب تابلو انجام شــد، همچنین ورودی شهر 
از ســمت اژیه به طول ۱.۶ کیلومتر با همکاری 
اداره راه و شهرســازی آســفالت ریزی و رفیوژ 
 میانــی آن توســط شــهرداری جدول گذاری

 شده است.
شهردار ورزنه با اقدامات شهرداری برای اجرای 
پروژه پیاده راه ســازی، اضافه کــرد: با توجه به 
اینکه ورزنه شهری گردشــگری است، اولویت 
شــهرداری اجرای پیاده راه سازی در محورهای 
گردشگری شهر بود که این محورها ساماندهی 
و سنگ فرش شد.اخگر با اشــاره به اقدامات 
شهرداری برای مقابله با سیلاب و دفع آب های 
ســطحی، تصریح کرد: به منظور دفع سیلاب و 
آب های سطحی در زمان بارندگی با اعتبار پنج 
میلیارد تومان، عملیات شیب بندی، کانیوگذاری 
و آسفالت ریزی ۱۰ محور اصلی شهر اجرا شد.وی 
با اشاره به اجرای مهم ترین پروژه های عمرانی، 
خاطرنشان کرد: عملیات زیرسازی، کانیوگذاری 
و جدول گــذاری رفیوژ میانی، آســفالت بلوار 
علی اصغــر و عملیــات ســاماندهی و اصلاح 
هندسی مســیر و آســفالت بلوار ۱۷ شهریور با 
هزینه ای بالغ بر شش میلیارد تومان اجرا شده و 
ساماندهی محل استقرار دست فروشان از دیگر 

پروژه های انجام شده است.

با مسئولان

استان

 مردمی سازی طرح ملی کاشت 
درخت در کاشان در دستور کار 

قرار گیرد
فرماندار کاشان ضمن اشــاره به لزوم بررسی کاشت 
درختان مثمر در کاشــان گفت: مردمی ســازی طرح 

ملی کاشت درخت در کاشان در دستور کار قرار گیرد.
محمدشریف زارعی در مراسم اجرای طرح ملی کاشت 
درخت در کاشــان ضمن اشاره به ســهمیه کاشان در 
مشــارکت این طرح، اظهار داشت: لازم است از زمان 
موجود حداکثر اســتفاده و بهره را داشــته باشیم و 
سهم دســتگاه های مختلف را از این آلودگی و تولید 

ریزگردها مشخص و هشدارهای لازم صادر شود.
وی با بیان اینکه بخشــی از آلودگــی موجود به دلیل 
کم آبی و بخش دیگر مداخلات انسانی است، افزود: 
باید مداخلات انسانی در شرایط فعلی برعکس باشد 
و کاشــت درخت یکی از بهترین طرح هایی است که 

می تواند بخشی از خسارات گذشته را جبران کند.
فرماندار کاشان ضمن اشاره به لزوم اختصاص منابع 
قابل توجه بــرای اجرای این طرح، ابراز داشــت: در 
صورتی که طرح به صورت مردمی اجرا شــود و دولت 
نیز در اجرای این طرح مشــارکت داشته باشد، طرح 

کاشت درخت محقق می شود و کار بزرگی است.
وی ضمن اشــاره به کار کارشناســی در کاشان ویژه 
درختان مثمر گفت: کاشت درخت پسته، گل محمدی 
و سایر درختان امتحان خود را در شهرستان کاشان با 
موفقیت گذرانده و برای این آب و هوا مناســب است 
و لازم است کاشــت دیگر درختان در کاشان نیز مورد 

بررسی قرار بگیرد.
زارعی ضمن اشــاره به تعهد کاشــت ۲۳۰ هزار نهال 
درخت توسط کاشــان تصریح کرد: محیط زیست در 
یک روز و یک سال به این شرایط دچار نشده و سالیان 
سال دچار غفلت شده و امروز لازم است همه در کنار 

هم در راستای احیای محیط زیست قدم برداریم.
وی با بیان اینکه این شــرایط را نه تنها کاشان و ایران 
بلکه تمامی دنیا با آن دســت و پنجه نــرم می کنند، 
تاکید کــرد: هر چه محیط ســالم تر باشــد در عوض 
بیماری ها کمتر خواهد بود و عــوارض این آلودگی به 

حداقل کاهش پیدا می کند.
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معاون استاندار اصفهان خبر داد: پلمب ۴۸ واحد آجرپزی، انتقال ۵۳ واحد 
ریخته گری و تدوین برنامه تغییر ساختار و جابه جایی نیروگاه شهید منتظری؛

... و  هوا هرروز آلوده تر از دیروز!
معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهان گفت: باتوجه به اجــرای مصوبات زمین مانده 
قانون هوای پاک در دولت ســیزدهم، ۴۸ واحد آجرپزی پلمپ، ۵۳ واحــد ریخته گری انتقال و 
نیروگاه شــهید منتظری تغییر ساختار و جابه جا خواهدشــد.مهران زینلیان در گفت وگو با بخش 
خبر ۲۰ صداوسیمای مرکز اصفهان اظهار کرد: متاسفانه با توجه به شرایط و اقلیم خاصی که در شهر 
اصفهان وجود دارد در این ایام از ســال شاهد انباشت آلاینده ها هســتیم.وی ادامه داد: از این رو 
می طلبد اقدامات مبنایی و اساسی در خصوص آلودگی هوای استان با همکاری دستگاه های مرتبط 
انجام شود.معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهان بیان کرد: البته مصوبات بالادستی 
خوبی وجود داشته؛ اما متاسفانه در ســال های قبل به هر دلیلی اجرایی نشده، از این رو در دولت 
ســیزدهم تلاش شــد این مصوبات به مرحله اجرایی دربیایند.زینلیان خاطرنشان کرد: نبود عزم 
مدیریتی در گذشته باعث شده مباحث اقتصادی بر مسائل زیست محیطی پیشی بگیرد و نتیجه 
این امر در روزهایی که مردم با آلودگی هوا دست و پنجه نرم می کنند، مشخص می شود.وی ادامه 
داد: به عنوان مثال مصوباتی از سال های گذشــته در راستای انتقال کارگاه های ریخته گری از شهر 
اصفهان بوده؛ اما از سال ۱۳۹۵ تا ۱۴۰۰ تنها هشت مورد منتقل شده و این در حالی است که در سال 
جاری ۵۳ واحد از کارگاه هایی ریخته گری در فضایی ۵۰ هکتاری به شهرک بزرگ صنعتی اصفهان 
منتقل شدند.معاون هماهنگی امور عمرانی اســتانداری اصفهان افزود: با توجه به تکمیل ظرفیت 
زمین مذکور، مقرر شــد ۱۰۰ هکتار دیگر در این شــهرک صنعتی در نظر گرفته شود و تا پایان سال 
آینده تمامی واحدهای ریخته گری و موزاییک ســازی از اصفهان خارج شوند.زینلیان متذکر شد: 
کوره های آجرپزی نیز از سال ۱۳۹۸ مصوبه شــورای برنامه ریزی استان را داشته اما اتفاق خاصی 
نیفتاده بود که فقط در ســال جاری ۴۸ واحد از کوره های آجرپزی پلمب شدند، ۲۰۰ واحد دیگر با 
همکاری سازمان محیط زیست و شرکت گاز دستور پلمب گرفته شــد و ۶۰ واحد دیگر نیز موظف 
هستند بالاترین میزان استاندارد را دریافت کنند در غیر این صورت پلمب خواهند شد.وی با اشاره 
به شهرک طلای اصفهان گفت: این شهرک ۱۵ سال پیش مصوبه داشته؛ اما اجرایی نشدن ولی در 
سال جاری با پیگیری های انجام شــده ۱۵ آذرماه موعد تحویل زمین این شهرک تخصصی است 
و تا ۹۰ واحد آلاینده طلاسازی از شهر اصفهان به شهرک منتقل خواهند شد.معاون هماهنگی امور 
عمرانی استانداری اصفهان در خصوص صنایع آلاینده بزرگ، گفت: برای مثال در خصوص نیروگاه 
شهید منتظری با دستور استاندار اصفهان مقرر شد این نیروگاه ضمن تبدیل شدن به سیکل ترکیبی 
تا پنج سال آینده به شرق اصفهان منتقل شــود.زینلیان خاطرنشان کرد: بررسی و پیگیری موارد 
آلاینده هوای اصفهان در تمامی ماه های سال انجام می شود و تنها محدود به فصل سرد سال نیست 

اما در شرایط فعلی برخوردها شدت بیشتری گرفته است.
 

برداشت زعفران تا پایان آذرماه ادامه دارد
مدیر امور باغبانی جهاد کشاورزی اصفهان گفت: برداشت زعفران از اواخر مهرماه در مناطق سردسیر 
آغاز شد و تا پایان آذرماه ادامه خواهد داشت.احمدرضا رییس زاده در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهار 
کرد: با توجه به تغییرات آب وهوایی اســتان و لزوم تغییر الگوی کشت، در صورتی که مزارع دارای 
آب دائم باشد می توان از کشت زعفران به عنوان کشت جایگزین استفاده کرد.وی با اشاره به اینکه 
اصفهان رتبه چهارم کشت زعفران را در کشور به دست آورده، افزود: سطح زیر کشت این محصول، در 
استان بیش از ۱۸۰۰ هکتار است.به گفته مدیر امور باغبانی جهاد کشاورزی اصفهان، شهرستان های 
نطنز با بیش از ۳۴۰ هکتار و تیران و کرون با ســطح ۲۵۰ هکتار، دارای بیشترین سطح زیر کشت 
زعفران هستند.رییس زاده تصریح کرد: میزان کل تولید در اســتان بالغ بر ۱۰ تن بوده که از کیفیت 
بالایی برخوردار است و حتی برخی از برندها صادر می شود.وی بیان کرد: برداشت زعفران از اواخر 

مهرماه در مناطق سردسیر آغاز شد و تا پایان آذرماه ادامه خواهد داشت.

کارگرانامسالچقدرعیدیمیگیرند؟

حداکثر، حوالی 16 میلیون تومان!

کلیه کارگران مشمول قانون کار امسال حداقل ۱۰ میلیون و ۶۰۰ هزار تومان و 
حداکثر ۱۵ میلیون و ۹۰۰ هزار تومان عیدی از کارفرمایان خود دریافت خواهند 
کرد.به گزارش ایسنا، طبق قانون نحوه تعیین عیدی و پاداش سالانه کارگران 
شاغل در کارگاه های مشمول قانون کار مصوب سال ۱۳۷۰ همه کارفرمایان 
کارگاه های مشمول قانون کار مکلف هســتند به هر یک از کارگران خود به 
نســبت یک ســال کار معادل ۶۰ روز آخرین مزد،  به عنوان عیدی و پاداش 
بپردازند و مبلغ پرداختــی از این بابت به هر یک از کارگــران نباید از معادل 
۹۰ روز حداقل مزد روزانه قانونی تجاوز کند.مبنای تعیین عیدی پایان سال 
کارگران، حداقل دو و حداکثر سه برابر مصوبه دستمزد شورای عالی کار است 
و کارفرمایان باید دو ماه پایه حقوق را به عنوان حداقل عیدی و سه ماه پایه 
حقوق را به عنوان حداکثر عیدی و پاداش آخر ســال بــه نیروهای کار خود 
بدهند.در کارگاه هایی که طرح طبقه بندی مشــاغل دارند، مبنای محاسبه 
عیدی و پاداش سالانه کارگران مزد گروه و پایه یا مزد مبنا و در واحدهای فاقد 
طرح طبقه بندی، مزد ثابت یعنی مزد شغل و مزایای ثابت پرداختی به تبع 
شغل خواهد بود.به طور معمول پرداخت عیدی و پاداش پایان سال کارگران 
مشمول قانون کار و بازنشستگان تامین اجتماعی طبق قراردادهای کار و با در 
نظر گرفتن تعطیلی بانک ها، آغاز تعطیلات عید و انجام برخی حسابرسی ها 
معمولًا از ۲۰ اسفند ماه آغاز می شود؛ اما برخی از کارفرمایان آن را به روزهای 
آخر سال موکول نکرده و با حقوق دی یا بهمن ماه واریز می کنند تا خانوارهای 

کارگری با فراغ بال بیش تر نســبت به تهیه مایحتاج شب عید اقدام کنند.
شورای عالی کار ۲۹ اسفند سال گذشته در نشست تعیین دستمزد افزایش 
حداقل دستمزد کارگران برای ســال ۱۴۰۲ را ۲۷ درصد تصویب کرد. بر این 
اســاس پایه حقوق کارگران به ۵ میلیون و ۳۰۷ هزار و ۳۳۰ تومان افزایش 
یافت. با احتساب فرمول حداقل و حداکثر عیدی، کارگران امسال حداقل ۱۰ 
میلیون و ۶۱۴ هزار و ۶۶۰ تومان و حداکثر ۱۵ میلیون و ۹۲۲ هزار تومان دریافت 
خواهند کرد.کارگران بسته به سنوات و تعداد روزهایی که کار کرده اند مستحق 
دریافت عیدی هستند و عیدی و پاداش کامل به کارگرانی تعلق می گیرد که 
یک سال در محل کار یا آخرین کارگاه مشغول کار بوده و بیمه پردازی آنها به 

طور کامل صورت گرفته باشد.
به گزارش ایسنا،با وجود آنکه پرداخت عیدی و پاداش پایان سال کارگران برای 
تامین معیشت و تهیه اقلام ضروری و افزایش رفاه و آرامش خاطر خانوارهای 
کارگری مورد تاکید قرار گرفته اما در برخی کارگاه ها و صنوف، پرداخت عیدی 
به دلایل مختلفی از جمله نبود نقدینگی با تاخیر همراه می شود لذا انتظار این 
است کارفرمایان این واحدها به دلیل ازدحام بانک ها در آخر سال و به جهت 
تامین مایحتاج ضروری خانوارهای کارگری،  تقویت بنیه مالی کارگران برای 
خرید شــب عید و افزایش انگیزه نیروهای کار خود مســاعدت و همراهی 
بیشتری در پرداخت عیدی و پاداش داشته باشــند و آن را زودتر به دست 

کارگران خود برسانند.

همزمان با سراسرکشــور، در اجرای طرح مردمی 
کاشــت یک میلیارد درخت، عملیات بذرکاری در 
وســعت بیش از ۷۰۰ هکتار از اراضی شهرســتان 

برخوار اجرا شد.
 مدیــر کل منابع طبیعــی و آبخیز داری اســتان 

اصفهان گفت: همچنین عملیــات اجرایی جنگل 
کاری با بذر در شهرســتان های اســتان شــامل 

شاهین شهر و میمه، مبارکه و دهاقان اجرا شد.
امینی افزود: از بهمن ســال گذشــته تــا کنون دو 
میلیون و ۵۰۰ هزار انواع نهال مقاوم به خشکی در 
استان اصفهان تولید شده است که از اواسط بهمن 

ماه در بیابان ها و مراتع استان کاشته می شود.
مدیر کل منابــع طبیعــی و آبخیز داری اســتان 
اصفهان گفت: عملیات اجرایی حدود ۱۰ هزار هکتار 
جنگل کاری با استفاده از بذر بادام اسکوپاریا هم از 
امروز آغاز می شــود.وی افزود: احیا و غنی سازی 

و توسعه پوشش گیاهی جنگل ها از اهداف اصلی 
طرح محســوب می شــود و پــس از آن مقابله با 
ریزگرد ها و در نهایت زراعت چوب و توسعه فضای 
سبز از اهداف دیگر طرح است.اجرای طرح مردمی 
کاشــت یک میلیارد درخت از ۱۱ آذرماه در سراسر 
کشور با کاشت ۲۵۰ میلیون نهال در سال اول این 

طرح ۴ ساله آغاز می شود.
طرح کاشــت یک میلیارد درخت در کشور طی ۴ 
سال هرچند مردمی است، اما تامین بودجه مورد 
نیاز وفرهنگ ســازی در باره کاشــت درخت، مهم 

ترین اولویت دولت در اجرای این طرح است.

مدیر کل منابع طبیعی و آبخیز داری استان اصفهان خبرداد:

آغاز بذرکاری بیش از 700 هکتار از بیابان های برخوار

خبر روز

مالیات ستانی دولت ایران کمتر از 94 دولت جهان
بررسی وضعیت درآمد مالیاتی کشــورهای جهان نشــان می دهد دولت ایران جزو دولت هایی است 
که کمترین عایدی را از این محل به دســت می آورند.بــه گزارش خبرگزاری ایمنا، آمــار بین المللی از 
مالیات ســتانی ۱۰۹ دولت جهان نشــان 
می دهــد کــه دولت ایــران در مقایســه 
با ســایر دولت ها کمترین عایدی ها را از 
محل مالیات کسب می کند و در واقع ۹۴ 
دولت با توجه به حجم اقتصاد خود درآمد 
بیشتری نسبت به دولت ایران از این طریق 
جمع آوری می کنند.نسبت درآمد مالیاتی 
دولت ایران به تولیــد ناخالص داخلی در 
ســال ۲۰۲۱ تنها ۸.۱ درصد بوده و این رقم 
فقط از ۱۴ دولت جهان کمتر بوده اســت، 
یعنی تنها ۱۴ دولت در جهان نسبت درآمد مالیاتی به تولید ناخالص داخلی کمتری در مقایسه با ایران 
داشته اند.دولت کویت کمترین درآمد مالیاتی در میان کشورهای جهان را داشته، درآمد مالیاتی این کشور 
معادل ۱.۵ درصد تولید ناخالص داخلی این کشور برآورد شده اســت. پس از این کشور، برونئی با ۱.۶ 
درصد در رتبه دوم و عمان با ۳.۷ درصد کمترین میزان درآمد مالیاتی را به نسبت تولید ناخالص داخلی 
خود داشته اند.بر اساس این گزارش دولت دانمارک بیشترین مالیات را از شهروندان خود اخذ می کند؛ 
به طوری که درآمد مالیاتی آن معادل ۴۳ درصد تولید ناخالص داخلی این کشور بوده است. صربستان با 
۴۱ درصد و استرالیا با ۳۵ درصد به ترتیب در رتبه های بعدی قرار دارند.بررسی ها نشان می دهد دولت ها 
در کشورهای توسعه یافته عموما مالیات بیشتری از مردم می گیرند و نسبت درآمد مالیاتی این دولت ها 
به تولید ناخالص داخلی بیشتر از کشورهای دیگر است. نســبت درآمد مالیاتی دولت آمریکا به تولید 
ناخالص داخلی این کشور ۱۸.۵ درصد بوده است. این رقم برای انگلیس حتی بیشتر، یعنی بالغ بر ۲۸.۴ 
درصد گزارش شده است. نسبت درآمد مالیاتی فرانسه به تولید ناخالص داخلی ۱۶.۱ درصد، آلمان ۲۳.۵ 
درصد و هلند ۲۵.۱ درصد است.در چین با دارا بودن بزرگ ترین اقتصاد دنیا، نسبت درآمد مالیاتی دولت 
به تولید ناخالص داخلی ۱۲.۳ درصد محاسبه شده است. این رقم برای برخی کشورهای دیگر عبارتند از: 
بحرین ۵.۲ درصد، کانادا ۱۳.۱ درصد، مصر ۵.۳ درصد، هند ۶.۱ درصد، روسیه ۲۱.۳ درصد، ترکیه ۱۷.۷ 

درصد، امارات ۱۶.۲ درصد، پاکستان ۵.۶ درصد و ایتالیا ۲۸.۹ درصد.

 اسامی ۶ شرکتی که سود سهام عدالت را واریز نکردند،
 اعلام شد

مدیرعامل شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تســویه وجوه گفت: شش شرکت تا کنون سود 
سهام عدالت ســهامداران را پرداخت نکرده اند.به گزارش خبرگزاری ایمنا، محمد باغستانی با اشاره به 
اینکه تا کنون از ۳۶ شرکت سرمایه پذیری تعدادی کل و تعدادی هم بخشی از سود سهام عدالت سال 
مالی منتهی به _ ۲۹ اسفند ۱۴۰۱ _ را به حساب شرکت سپرده گذاری مرکزی واریز کرده اند؛ اظهار کرد: 
با وجود پیگیری های مستمر سازمان بورس و اوراق بهادار و شرکت سپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و 
تسویه وجوه، تاکنون شش شرکت هم سود سهام عدالت خود را پرداخت نکرده اند.وی در ادامه افزود: 
شرکت های »گروه مپنا، فجر انرژی خلیج فارس، پالایش نفت بندرعباس، فولاد آلیاژی ایران، معدنی 
و صنعتی گل گهر و پارس سویچ،  هیچ مبلغی را برای سود سهام عدالت پرداخت نکرده اند.مدیرعامل 
شرکت ســپرده گذاری مرکزی اوراق بهادار و تســویه وجوه همین امر باعث شده است تا فعلا شرکت 
سپرده گذاری مرکزی نتواند سود مرحله نخست سهامداران عدالت را پرداخت کند.باغستانی گفت: بنا 
داریم در صورت دریافت بخشی از این سود، طی دو مرحله سود سهام عدالت را تا پایان سال به حساب 

دارندگان سهام عدالت واریز کنیم.

اخبار

کافه اقتصاد
تخصیص سهمیه سوخت به تاکسی های دارای بیمه نامه شخص ثالث

معاون صنایع و انرژی ستاد مدیریت حمل و نقل و سوخت کشور گفت: طبق تصمیم کارگروه مقرر شده است در بخش ناوگان تاکسیرانی صرفا تاکسی های دارای بیمه 
نامه شخص ثالث، از سهمیه سوخت برخوردار شوند که فرآیندهای مربوط به نحوه اجرای آن درحال برنامه ریزی هستیم.سیدکاظم عزیزی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره 
به تاثیر اجرای طرح اجرای عدم تخصیص سهمیه سوخت به خودروهای سنگین بدون بیمه نامه شخص ثالث، اظهار کرد:  اجرای طرح عدم تخصیص سهمیه سوخت به 
خودروهای سنگین بدون بیمه نامه شخص ثالث، منافع بالایی برای کشور داشته است.وی افزود: ماده ۴۸ قانون بیمه شخص ثالث در بخش خودروهای نفت گازسوز با 
موفقیت اجرا شده که از یک سو تاثیر بسزایی در افزایش مراجعه جهت تمدید بیمه نامه شخص ثالث و از سوی دیگر صرفه جویی قابل توجه در مصرف نفت گاز به دلیل عدم 
تخصیص سهمیه سوخت به خودروهای بدون بیمه، به همراه داشته است.عزیزی با بیان اینکه مطابق تکلیف قانونگذار در ماده ۴۸ قانون بیمه اجباری خسارات وارده به 
شخص ثالث، ستاد مدیریت حمل و نقل و سوخت مکلف است از صدور هرگونه کارت سوخت و تخصیص سهمیه برای وسایل نقلیه فاقد بیمه نامه جلوگیری به عمل آورد، 
گفت: در همین راستا، کارگروه راهبری اجرای ماده ۴۸ قانون بیمه شخص ثالث با محوریت ستاد مدیریت حمل و نقل و سوخت و حضور دستگاه های ذی ربط ازجمله بیمه 

مرکزی، صندوق تامین خسارت های بدنی، فراجا و شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران، تشکیل شد.

سهم 3 درصدی اراضی 
مرغوب کشاورزی از 

مساحت کشور
رییس ســازمان امور اراضی کشور 
گفــت: از ۱۶۵ میلیــون هکتــار 
مساحت کشــور ۵ میلیون هکتار 
اراضــی کلاس یــک و دو ) اراضی 
مرغوب کشــاورزی(  وجود دارد که 
یعنی سهم این اراضی در مساحت 

کشور ۳ درصد است.

عکس خبر

 هزار و 700 هکتار »کشت 
قراردادی« گندم در 

اصفهان ثبت شد
مدیرکل غله و خدمات بازرگانی استان اصفهان 
گفت: طرح »کشت قراردادی« گندم به منظور 
افزایش ســود کشــاورزان، حذف واسطه ها، 
افزایش کیفیت و کمیت محصولات و کاهش 
ریسک بازار ، امسال در اســتان آغاز و تاکنون 

یک هزار و ۷۰۰ هکتار قرارداد ثبت شده است.
محســن ضیایی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا 
افزود: طرح کشــت قرار دادی شــامل گندم، 
دانه های روغنی گلرنگ و کلزا می شــود که از 
اواسط شهریور ماه شروع شده و شامل کشت 
آبی و دیمی اســت.وی ادامه داد: این طرح با 
همکاری ســازمان جهاد کشــاورزی، سازمان 
تعاون روســتایی، اداره کل غله، صندوق بیمه، 
بانک کشاورزی، شــرکت خدمات حمایتی و 
اتحادیه های مربوط اجرا می شــود.مدیر کل 
غله و خدمات بازرگانی اســتان اصفهان اظهار 
داشت: کشــاورزانی که در این طرح مشارکت 
کنند از مزایای مختلفــی همچون پرداخت ۲۰ 
درصد جبران هزینه حق بیمه محصول مربوط 
پس از تحویل و پرداخت کرایــه حمل به ازای 
۱۵۰ هزار تومان بابت هر تن برخوردار می شوند.

وی با اشــاره به اینکه این طرح از ســال ۱۴۰۰ 
برای نخســتین بار به طور آزمایشی در برخی 
استان های کشــور از جمله اصفهان اجرا شد، 
افزود: در اجرای ایــن طرح محصولات گندم و 
دانه های روغنی از جمله کلزا کشــت می شود.

ضیایی گفت: در راستای تامین امنیت غذایی 
مردم و حمایت از کشاورزان استان، اجرای طرح 
کشت قراردادی برای محصول راهبردی گندم در 
اصفهان آغاز شد.وی با اشاره به اینکه این نوع 
کشت، ابزاری نوین برای تنظیم بازار و جلوگیری 
از کمبود یا مازاد محصولات کشــاورزی است، 
اظهار کرد: کشــاورزی قراردادی خطرپذیری 
تولید را کاهش می دهد.به گزارش ایرنا، کشت 
قراردادی، نوعــی برنامه تولید در کشــاورزی 
اســت که بر اساس آن بین کشــاورز به عنوان 
تولید کننده و دولت به عنوان خریدار قراردادی 
شامل شرایط تولید و بازاریابی خرید محصول 

منعقد می شود.

واردات لوازم خانگی به تعدیل 
قیمت ها کمک می کند

معــاون هماهنگی و محیــط کســب و کار وزارت 
صنعت، معدن و تجارت گفت: واردات لوازم خانگی 
به میزانی که برای تولیدکننده داخلی امکان رقابت 
باشد، در تعدیل قیمت ها تاثیرگذار است.حمیدرضا 
فولادگــر، در گفت و گو با خبرنگار بازار و در پاســخ 
به این ســوال که آیا با واردات لوازم خانگی موافق 
هستید، اظهار کرد: اگر این واردات به حدی باشد 
که به تولید داخلی ضربه نزند مــی تواند در ایجاد 
رقابت برای بهتر شــدن کیفیــت محصولات تولید 
کشــورمان موثر باشــد.وی افزود: ایــن موضوع 
همچنین می توانــد از وارد شــدن قاچاقی لوازم 
خانگی جلوگیری کند چراکه اگــر لوازم خانگی از 
مبادی رسمی وارد کشور شــود با احتساب تعرفه 
گمرکی و ســود بازرگانی اســت؛ اما اگر به شکل 
قاچاق وارد شــود این تعرفه ها نیز اعمال نخواهد 
شــد.این نماینده ادوار مجلس اصفهــان که هم 
اکنون ســمت معاون هماهنگی و محیط کسب و 
کار وزارت صنعت، معدن و تجارت را دارد، در پاسخ 
به ســوال دیگری مبنی بر اینکه آیا این موضوع در 
تعدیل قیمت ها تاثیر گــذار خواهد بود، گفت: این 
امر تا حدی به تعدیل قیمتی کمک خواهد کرد؛ اما 
تا زمانی که ما با تورم بالا روبرو باشیم و تولید کننده 
مواد اولیه را گران بخرد نمــی تواند قیمت را پایین 
بیاورد.وی ادامه داد: در این زمینه که واردات تا چه 
حد می تواند به تولید کمــک کند می توان گفت که 
باعث رقابت شده و کیفیت محصولات را بالا خواهد 
برد؛ بنابراین بهتر اســت کــه در مقاطعی واردات 
انجام شــود و بعد دوباره به واسطه ضربه نخوردن 

تولید این واردات ممنوع شود.
فولادگر ادامه داد: واردات لوازم خانگی نیز در تعدیل 
قیمت ها تاثیرگذار است؛ البته واردات به میزانی که 
برای تولیدکننده داخلی امکان رقابت باشد و منجر 
به تعطیلــی واحدهای تولیدی نشــود، باید انجام 
شــود؛ اما به اعتقاد من ممنوعیــت واردات لوازم 
خانگی نباید دائمی باشــد بلکه بایــد برای مدتی 
واردات انجام شــود تــا برای تولیدکننــده داخلی 

امکان رقابت فراهم شود.
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واگذاری بناهای تاریخی اصفهان؛ با هدف احیا و نجات از دست تخریبگران و سوء استفاده کنندگان

عملیات نجات!
وزارت میراث فرهنگی می گوید، قصدش از واگذاری بناهای تاریخی، نجات آنهاست اما به 
گفته منتقدان، در حالی که بســیاری از بناها و خانه های تاریخــی اصفهان در حال ویرانی و 
نیازمند احیاست که بناهای به مزایده گذاشته شده اخیر، شرایط اضطراری برای در امان ماندن از تخریب را 

نداشته اند.
در شهری مثل اصفهان که خانه های تاریخی بی شماری دارد و بسیاری از آنها هم شرایط دشواری را سپری 

می کنند، اهمیت تحقق رسالت صندوق احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی دوچندان است.
قرار اســت دور دوم مزایده بناهای تاریخی اصفهان در ماه های پیش رو و گویا در زمســتان برگزار شــود اما 
مدیرعامل صندوق احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی و فرهنگی به ایرنا گفته است، قصد دارد این بار بناهای 

تاریخی دارای تخریب بیشتر را در اولویت واگذاری قرار دهد.
خبرنگار میراث فرهنگی ایرنا با سیدمهدی موسوی موحد، معاونت میراث فرهنگی اصفهان در باره واگذاری 
اخیر برخی بناهای تاریخی گفت و گو کرد و موضع این اداره کل را در باره تصمیات اخیر یا پیش روی صندوق 
احیا جویا شد؛ خاصه پیرامون این موضوع که با وجود میراث ارزشــمند اصفهان یعنی خانه های تاریخی به 
عنوان شناسنامه معماری این شهر از ادوار گذشــته تا دوره معاصر، چه انتظاری از صندوق برای نجات این 

شناسنامه های هویت بخش نصف جهان کهن آرا وجود دارد.

آنچه در  ادامه می خوانید، حاصل این گفت و گوست:

ایرنا: آنطور که گفته می شــود، پیش از آنکه برخی از قســمت های بناهای تاریخی اصفهان از جمله »سردر 
قیصریه« یا »خانه دهدشتی« برای واگذاری به سرمایه گذار، به مزایده گذاشته شود، گویا یک شرکت تعاونی 
موسوم به »ســیاحان اصفهان« وابســته به اداره کل میراث فرهنگی، این بناها را به بخش خصوصی اجاره 

می داد؛ درآمد این شرکت از طریق اجاره برخی بخش های بناهای تاریخی چگونه خرج می شد؟
پیش تر یک شــرکت تعاونی، بناهای تاریخی را به بهره بــرداران واگذار می کرد که در زمــان حاضر، دیگر از 
ظرفیت آن استفاده نمی شود. بر اساس ماده ۸۸ قانون تنظیم اجاره و طبق نظر هیئت سه نفره کارشناسان 
دادگستری، قیمت اجاره بناها محاسبه و قرارداد یک ســاله تنظیم می شد و درآمد به خزانه دولت می رفت 
اما سود درآمد بناها بین سهامداران این شرکت تقسیم می شــد؛ اما اکنون این شرکت منحل شده است و 
واگذاری ها از طریق صندوق احیا برگزار می شود که این صندوق هم مصوبه هیئت دولت را برای حفظ و احیای 

بناها و محوطه های تاریخی دارد.

بناهای واگذار شــده به صندوق احیا و بهره برداری از اماکن و بناهای تاریخی شرایط خوبی داشتند؛ چرا به 
جای آنها، بناهایی که نیاز بیشتری به مرمت، احیا و نجات داشتند، به این صندوق واگذار نشد؟

در دوره های قبلی، بناهای تاریخی متعددی از جمله کاروانسرای »گز« و »خانه شیران« از طریق صندوق احیا 
واگذار می شد که یکسری از آنها به نتیجه رسید و یکسری هم هنوز به نتیجه نرسیده است اما در دور جدید که ۱۹ 
بنا به صندوق واگذار شد، شخصا خیلی موافق بعضی از واگذاری ها نبودم ولی این، یک تصمیم کلی و مدیریتی 
بود. ترجیح بیشتر ما این است که با توجه به ماهیت صندوق، بناهایی که مخروبه هستند و امکان بهره برداری 
با اعتبارات قطره چکانی دولتی را ندارند، مرمت و احیا شوند و به بهره برداری برسند. قرار هم بر همین است که 
صندوق همین هدف را پی بگیرد اما در مرحله اخیر مزایده واگذاری اماکن تاریخی ، بناهایی همچون طبقه دوم 

میدان نقش جهان، سردر قیصریه و سه خانه تاریخی که شرایط خوبی هم داشتند، واگذار شد.

خانه ها و بناهای شاخصی که در مزایده اخیر صندوق واگذار شدند، پیش تر چه کاربری هایی داشتند و قرار 
است چه کاربری های جدیدی داشته باشند؟

»خانه ارسطویی« سال ها محل »انجمن خوش نویسان اصفهان« بود و تاکید میراث فرهنگی هم این است 
که تا جای ممکن، این انجمن در همین بنا بماند چون کارش با ماهیت این مکان ســازگار است. این بنا به 
صندوق احیا واگذار و سرمایه گذار هم برنده شده و برنامه این است که همچنان انجمن خوشنویسان بتواند 

در این بنا به کار خود ادامه بدهد؛ اما تصمیم گیری  در این باره با سرمایه گذار است.
همچنین »خانه شیخ الاسلام« کارگاه و موزه ریسندگی بود و نظر ما این اســت که کاربری فرهنگی داشته 
باشد و در کنار نمایشگاه ریسندگی و صنایع دســتی از درآمدزایی هم برخوردار شود. »خانه دهدشتی« هم 
کاربری اقامتی داشته و کافه رســتوران بوده که همین کاربری را حفظ خواهد کرد و در مزایده صندوق احیا 
هم، سرمایه گذار پیشین برنده شده است.همانطور که می دانید، »سردر قیصریه« پیش تر کاربری پذیرایی 
و فرهنگی داشت و در مزایده اخیر همین کاربری را حفظ و سرمایه گذار پیشین برنده  بهره برداری شد. طبقه 
دوم میدان نقش جهان هم در حد فاصل »مســجد شیخ لطف ا...« تا »مســجد جامع عباسی« قرار دارد و 
سرمایه گذار در مزایده صندوق احیا و بهره برداری به ازای هزینه مرمتی معادل۳۰ میلیارد تومان برای ایجاد 

کاربری کافه گالری در آن برنده شده است.

مدیرعامل صندوق احیا و بهره برداری از اماکن تاریخی و فرهنگی به ما گفته اســت که درآمد این بناهای 
تاریخی در یک سازوکار مشــخص از خزانه دولت با توجه به میزان بناهای اصفهان به این شهر بازمی گردد در 
حالی که برخی منتقدان بر این باورند که چنین نخواهد شد و درآمدها بعد از واریز شدن به خزانه دولت، بین 

سایر استان ها تقسیم می شود، نظر شما در این باره چیست؟
صندوق احیا می گوید این درآمدها به اصفهان برمی گردد، این چیزیســت که به ما هم گفته شده، اما اینکه 
نتیجه و خروجی آن چه شود، باید منتظر باشــیم و ببینیم چه خواهد شد. این مسیر باید طی شود و نتیجه 

را ببینیم، سپس در باره آن قضاوت کنیم.

یکسری از خانه های تحت مالکیت میراث فرهنگی به نسبت خانه هایی که آنها هم تحت مالکیت این نهاد 
بودند؛ اما در مزایده اخیر صندوق واگذار شــدند، نیاز بیشتری به احیا داشــتند. برنامه میراث فرهنگی برای 

واگذاری این خانه ها به صندوق برای ورود سرمایه گذار چیست؟
خانه های »یداللهی« و »منعمیان« از فهرســت بناهای تحت مالکیت میراث فرهنگی هنوز واگذار نشده اند 
اما »خانه شیران« از طریق صندوق واگذار شده است. در باره بقیه خانه ها هم در حال انجام کارهای مربوط 
به آنها هستیم تا به صندوق واگذار شــوند. احتمال دارد خانه یداللهی و منعمیان هم در فهرست های بعدی 

واگذاری باشند.

قرار است دور بعدی مزایده واگذاری بناهای تاریخی به احتمال زیاد در زمستان امسال برگزار شود، کدام 
بناها یا به احتمال خانه های تاریخی اصفهان به صندوق معرفی شده اند تا به بخش خصوصی واگذار شوند؟

ما به مرور خانه های تاریخی را معرفی کرده ایم و اعلام این موارد به صندوق احیا هم در دوره مدیریت جناب 
ایزدی، مدیرکل وقت میراث فرهنگی اصفهان و به طور مستقیم از سوی ایشان انجام گرفته است. بر اساس 
همان اعلام ها هم صندوق اقدام می کند. من در جریان اینکه صندوق، کدام بناهای تاریخی را برای واگذاری 

اعلام می کند، نیستم؛ فقط می دانم که صندوق به من گفته است که »حمام شیخ بهایی« هم واگذار شود که 
پاسخ من منفی بوده اســت؛ چون میراث فرهنگی اصفهان در حال مرمت این اثر نفیس است.در باره بقیه 
بناهای تاریخی دیگر، پیش تر مدیرکل وقت میراث فرهنگی اصفهان به صندوق احیا، نامه نگاری های لازم را 
انجام داده و بنده اطلاعی از جزییات آن ندارم و راجع به اینکه چه تعداد خانه تاریخی در آن فهرست و نامه ها 

بوده، به دلیل اینکه در این رابطه با من هماهنگی انجام نشده است، خبری ندارم.

دیدگاه شما در باره واگذاری خانه های تاریخی اصفهان که شرایط دشواری هم دارند، چیست؟
مالک یکســری از خانه های تاریخی مثل »صالح«،»یداللهی« یا »منعمیان«، میراث فرهنگی اســت اما 
یکسری خانه های دیگر مالکیت خصوصی دارند و حتی کثیرالمالک و مجهول المالک هستند، به این معنی 
که برخی خانه ها، ورثه ای و کثیرالمالک هستند و وارثان برای مرمت آنها به توافق نمی رسند. شرایط برای این 
خانه ها به مراتب دشوارتر است و ما از صندوق احیا می خواهیم که وارد مرمت و واگذاری این خانه ها شود.

بسیاری از خانه هایی که پشت مســجد»جامع عتیق« قرار دارند، وضعیت بســیار بدی دارند زیرا از لحاظ 
میراثی، بناهای خوب و نفیسی هستند اما مشــکل، مجهول المالک بودن آنهاست. در این موارد، شهرداری 
و حتی صندوق باید ورود و آنها را مرمت و حفظ کنند زیرا این خانه ها به دلیل شــرایط مبتلابه کنونی، بیشتر 
نیازمند مرمت و بازسازی هستند و بخش خصوصی و صندوق باید برای نجات آنها اقدام کنند وگرنه بناهایی 

که مالکیت میراث فرهنگی یا کاربری دارند، مشکل چندانی ندارند که صندوق بخواهد آنها را واگذار کند.
کسی که در یک خانه تاریخی زندگی می کند، در فصل بارش، پشــت بام ها و ناودان ها را بررسی و رسیدگی 
می کند که بنا تخریب نشود ولی بناها و خانه های فاقد سکنه یا مجهول المالک جای نگرانی دارند. بناهایی 
که برای مالک به صرفه است، شلنگ آب را روی پشت بام و پای دیوارها می گذارد تا بنا هرچه زودتر تخریب 
شود و مجوز ساخت بگیرد! این موارد اســت که برای ما جای نگرانی دارد و تا جایی که بتوانیم می خواهیم 

سرمایه گذاران را به مالکان وصل کنیم تا اینگونه خانه ها حفظ و نگهداری شود.

مفاد آراء
9/80 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود. 
در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شــماره 14108 مــورخ 1402/07/29 هيــات اول مالکيت  آقای 
غلامحسين جعفری دســتنائی به شناسنامه شــماره 46 کدملي 6339669484  فرزند 
اسدا... در ششدانگ يکباب ساختمانی به مساحت  180 متر مربع پلاک شماره 31  اصلي 
واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان سند 56768 مورخ 1401/9/16 
دفترخانه 357 اصفهان و نامه 2024/1402/ص مورخ 1402/6/11 اداره راه و شهرسازی 

تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/14

م الف: 1607149  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/81 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود. 
در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 14443 مورخ 1402/08/01 هيات اول مالکيت  آقای عباس 
کاظمی زهرانی به شناسنامه شماره 103 کدملي 1290219974 صادره اصفهان  فرزند 
رضا  نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب ســاختمان به مساحت  196/95 متر 
مربع پلاک شماره 8 فرعی از 44  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان  مع الواسطه از حسين احدی از ورثه تقی تيموری جروکانی فرزند نادعلی تائيد 

و محرز گرديده است.
رديف 2- برابر راي شماره 14442 مورخ 1402/08/01 هيات اول مالکيت  خانم توران 
عباسی بهارانچی به شناسنامه شماره 1660 کدملي 1283016281 صادره اصفهان  فرزند 
حسين  نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ يکباب ساختمان به مساحت  196/95 متر 
مربع پلاک شماره 8 فرعی از 44  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب 
اصفهان  مع الواسطه از حسين احدی از ورثه تقی تيموری جروکانی فرزند نادعلی تائيد 

و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/14

م الف: 1607059  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/82 آگهي ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي و اراضي 
و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر رای شــماره  3109 مورخ 1402/8/20 هيات اول موضوع قانــون تعيين تکليف 

وضعيت ثبتی اراضی و ســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک جنوب اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی، مالکيت خانم ميترا عمرانی 
به شناسنامه شماره 385 کدملی 1289270562  صادره اصفهان فرزند  ايرج در ششدانگ 
قسمتی از  يکباب ساختمان به مســاحت 9/10 متر مربع پلاک شماره 1 فرعی از 4844 
اصلی )که متقاضی قصــد تجميع مورد تقاضا با پلاک 4839/234 را که تواماً تشــکيل 
يکباب ســاختمان می دهد را دارد(   واقع در اصفهان بخش 5 حــوزه ثبت ملک جنوب 
اصفهان  به موجب بيع نامه عادی مع الواسطه از طرف آقای سيد محمد حاجی مير سعيدی 
و رضا مجيدی نژاد )مالکان رســمی اوليه( خريداری نموده است )لازم به ذکر است در 
خصوص پلاک ثبتی 4844/1 باقيمانده واقع در بخش 5 ثبت اصفهان طبق سوابق دفتر 
املاک و طی سند انتقال  68453 مورخ 54/8/14 دفتر 64 اصفهان در صفحه 58 دفتر 
459 املاک، مقدار سه دانگ بنام آقای ســيد محمد حاجی مير سعيدی و در صفحه 61 
دفتر 459 املاک مقدار ســه دانگ بنام آقای رضا مجيدی نژاد سابقه ثبت و سند داشته 
که ششدانگ طی سند انتقال 100402 مورخ 73/5/19 دفتر 86 اصفهان به غير انتقال 
ســپس به موجب صورتمجلس تفکيکی 2/14669 مورخ 76/7/3 تفکيک و رونوشت 
صورتمجلس تفکيکی به دفترخانه 92 اصفهان ارســال و قطعات تفکيکی مورد انتقال 
واقع گرديده است و ملک مورد تقاضا به موجب بيع نامه های عادی به ميزان ده متر مربع، 
مورخ 1393/7/2 به ترتيب از طرف آقايان رضا مجيدی نژاد و محمد حاجی مير سعيدی 
به  آقای رضا طاهری واگذار گرديده و از طرف نامبرده اخيرالذکر به موجب بيع نامه عادی 
مورخ 1398/6/5 به متقاضی واگذار گرديده است و وکيل متقاضی )طبق وکالتنامه شماره 
182014 مورخ 1398/5/30 دفتر 15 اصفهان( به موجب مشروحه مورخ 1402/7/12 و 
نيز استشهاديه محلی که به تاييد شهود محلی رسيده اعلام داشته: »مقداری از مالکيت 
موکل وی به موجب سند مشــاعی بنام خود متقاضی می باشــد )به موجب شناسه يکتا 
140220302024010088 املاک، ششدانگ پلاک ثبتی 4839/234 واقع در بخش 5 
ثبت اصفهان بنام ميترا عمرانی سابقه ثبت و سند برگی دارد( و مقداری هم به موجب بيع 
نامه عادی مع الواسطه از طرف آقای سيد محمد حاجی مير سعيدی و رضا مجيدی نژاد 
)مالکان رسمی اوليه( خريداری نموده است و با توجه به اينکه مالکان زمان اوليه تفکيک، 
نامبردگان فوق الذکر بوده و نهايتاً مع الواسطه به موکل اينجانب )ميترا عمرانی( انتقال 
گرديده اســت و متقاضی به مالکين زمان اوليه تفکيک دسترسی ندارد و اعلام ميدارم 
ساختمان مذکور به همان وضع اوليه بوده و تغييری ايجاد نشــده است و ابتدا به همين 
صورت بوده و چنانچه شــخص يا اشخاصی نســبت به مورد تقاضا ادعايی داشته باشند 
پاسخگو بوده و مســئوليت آن را می پذيرم« و با توجه به گزارش کارشناسی پرونده که 
اعلام گرديده است: پلاک 4844/1 طبق صورتمجلس تفکيکی شماره 2/14669 مورخ 
76/7/3 تفکيک اعيانی شده است و قسمتی که در حد شمال غربی طبق بيع نامه فروخته 
شده است جزء حدود قبل از تفکيک در صورتمجلس لحاظ نگرديده است  از حدود قبل از 
تفکيک خارج شده است بنابراين: با توجه به موارد فوق الذکر، قسمت مورد تقاضا )9/10 
متر مربع( در محدوده پلاک اوليه )4844/1( قبل از تفکيک بوده که در تصرف متقاضی 
می باشد و متقاضی قصد تجميع مورد تقاضا با پلاک 4839/234 )که تواماً  تشکيل يکباب 

ساختمان را می دهد( را دارد .
لذا به منظور اطلاع عمومی مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آ گهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاريخ انتشار اولين  آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به اين اداره تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت يک ماه از تاريخ تسليم اعتراض، دادخواست خود را به مراجع قضايی 
تقديم نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادر خواهد شد. 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/14

م الف: 1607191  مهدي شبان رئيس ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان
مفاد آراء

9/83 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره  140260302007004873 هيات دوم موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای محمد زمان اسدی خشويی فرزند 
آزاد  به شماره شناسنامه 8 صادره از باغ بهادران  در  ششدانگ يک قطعه زمين کشاورزی 
با کاربری زراعی  به مساحت 21003/42 متر مربع قسمتی از  پلاک شماره 434  اصلی 
واقع در کارويه بخش 9 که متقاضی خود مالک رسمی مشاعی است  محرز گرديده است.

 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/14

م الف: 1607151  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

9/84 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره  140260302007005335 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وســاختمانهای فاقد سند رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبت 
 ملک فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعــارض متقاضی  آقای مراد جمشــيدوند فرزند 
زين العابدين به شماره شناسنامه 381 صادره از اليگودرز  در  ششدانگ يک باب خانه  به 
مساحت 199/99 متر مربع قسمتی از  پلاک شماره 15  اصلی واقع در فلاورجان بخش 

9  خريداری از مالک رسمی آقای محمد مهدی کيانی فلاورجان  محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/08/29
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/14

م الف: 1607067  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
مفاد آراء

9/85 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 
و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابــر راي شــماره 140260302023000812 و 1402603023000855 و 
14026030223000857 و 140260302023000858 و 140260302023000859 و 
140260302023000870 و 140260302023000871 و 140260302023000872 
و 140260302023000873 و 140260302023000874  هيات اول موضوع قانون 
تعيين تکليف وضعيت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي 
اداره ثبت اســناد و املاک مرکزي اصفهان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضي آقای 
رسول رفيعی شفيق فرزند حسن بشماره شناسنامه 93  صادره از اصفهان و محمد رفيعی 
شفيق فرزند ابوالقاسم بشماره شناسنامه 4506 صادره اصفهان  و صغری باغبان اليادرانی 
فرزند حسن بشماره شناسنامه 825 صادره اصفهان و مجتبی رفيعی شفيق فرزند حسن  
بشماره شناســنامه 43808 صادره اصفهان و حميد رفيعی شــفيق فرزند حسن بشماره 
شناسنامه 608 صادره اصفهان و حسين رفيعی شفيق فرزند ابوالقاسم بشماره شناسنامه 
47370 صادره اصفهان و زهرا رفيعی شفيق فرزند ابوالقاسم بشماره شناسنامه 46735 
صادره اصفهان   و نرجس رفيعی شفيق فرزند ابوالقاسم بشماره شناسنامه 49469 صادره 
اصفهان و مصطفی رفيعی شفيق فرزند ابوالقاسم بشماره شناسنامه 172 صادره اصفهان 

و مرتضی رفيعی شفيق فرزند ابوالقاسم بشماره شناسنامه 1915 صادره اصفهان در خانه 
و دو باب مغازه متصله به مساحت 207/17 متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 2709 

اصلی  واقع در بخش یک ثبت مرکزی اصفهان محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود در صورتي 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضي اعتراضي داشته باشند مي توانند از 
تاریخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت تسليم و پس از اخذ 
رسيد، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســليم اعتراض، دادخواست خود را به مرجع قضایي 
تقدیم نمایند. بدیهي است د رصورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکيت صادرخواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/08/29
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/14

م الف: 1607274 حسين زماني علویجه رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک مرکزي 
اصفهان   

مفاد آراء
9/86 آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آيين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتي 

و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي
 برابر آرا صــادره هيات هاي موضــوع قانون تعييــن تکليف وضعيت ثبتــي اراضي و
 ساختمان هاي فاقد ســند رسمي مســتقر در واحد ثبتي منطقه غرب اصفهان تصرفات 
مالکانه و بلامعارض متقاضيان محرز گرديده است لذا مشخصات متقاضيان و املاک مورد 
تقاضا به شرح زير به منظور اطلاع عمومي در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي مي شود. 
در صورتي که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکيت متقاضيان اعتراضي داشته باشند 
مي توانند از تاريخ انتشار اولين آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به اداره ثبت اسناد و 
املاک تسليم و پس از اخذ رسيد ظرف مدت يکماه از تاريخ تسليم اعتراض دادخواست 

خود را به مرجع قضايي تقديم نمايد. 
رديف 1- برابر راي شماره 17334 مورخ 1402/09/08 هيات سوم مالکيت  آقای جعفر 
ابراهيمی ولدانی به شناسنامه شماره 12941 کدملي 1283240882  فرزند مرتضی در 
ششدانگ يکباب ساختمان به مســاحت  133/70 متر مربع پلاک شماره 238 فرعی از 
36  اصلي واقع در اصفهان بخش 14 حوزه ثبت ملک غرب اصفهان مع الواسطه از حاج 

آقا کشاورز ويلانی فرزند حاج محمد طبق اظهار نامه ثبتی تائيد و محرز گرديده است.
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/29

م الف: 1616466  شهرياري رئيس منطقه ثبت اسناد و املاک غرب اصفهان 
مفاد آراء

9/87 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئين نامه قانون تعيين تکليف وضعيت ثبتی 
واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شــماره  140260302007005771 هيات اول موضوع قانون تعيين تکليف 
وضعيت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای اسداله مشهدی قهدريجانی فرزند 
قربانعلی به شماره شناسنامه 9300  در ششدانگ يک باب خانه  به مساحت 310/86 متر 
مربع قســمتی از  پلاک 261 فرعی از386   اصلی واقع در قهدريجان خريداری از مالک 

رسمی آقای شعبان صفاری قهدريجانی فرزند محمد علی  محرز گرديده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی ميشود در صورتی که 
اشخاص نسبت به صدور سند مالکيت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاريخ 
انتشــار اولين آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه اين اداره تسليم وپس از اخذ رسيد 
ظرف مدت يک ماه از تاريخ تســليم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضايی تقديم 
نمايند. بديهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکيت صادر خواهد شد . 
تاريخ انتشار نوبت اول: 1402/09/14
تاريخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/29

م الف: 1615593  مظاهر عباسی قلعه شاهی رئيس ثبت اسناد و املاک فلاورجان
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مدیرکل حفاظت محیط زیست استان:

ذوب آهن یکی از عوامل آلوده کننده هوای کلان شهر اصفهان 
است

مدیرکل حفاظت محیط زیست استان اصفهان گفت: یکی از عوامل آلوده کننده هوای کلان شهر اصفهان، 
شرکت ذوب آهن است که در این رابطه از طریق مراجع نظارتی و قضایی وارد عمل شدیم و نتایج خوبی هم 
گرفتیم.احمدرضا لاهیجان زاده با اشاره به شکایت اداره کل حفاظت محیط زیست از شرکت ذوب آهن و 
برگزاری جلسه دادگاه در این باره اظهار داشت: در صورتی که سایر دستگاه ها به وظایف ذاتی و رسالت های 
خودشان عمل نکنند، سازمان حفاظت محیط زیست می تواند از طریق مراجع نظارتی و قضایی علیه آنها 
اعلام جرم کند.وی افزود: این  روزها کلان شهر اصفهان شاهد آلودگی هوای بسیار نابسامانی است و اعداد 
شاخص آلودگی هوا، اعداد بالایی هستند؛ اما یکی از این عوامل آلوده کننده، شرکت ذوب آهن و در کنار 
آن کوره  های آجرپزی قرار دارند.لاهیجان زاده ادامه داد: شرکت ذوب آهن یک برنامه جامع ارائه کرده که 
ممکن است تا سه سال آینده طول بکشد ولی کارهای بزرگی در شرف انعقاد قرارداد است.وی گفت: قطع 
گاز کوره های آجرپزی هم از چند روز پیش با حکم قضایی در دســتور کار اداره کل حفاظت محیط زیست 
استان اصفهان قرار گرفت و به ترتیب گاز این کوره های آلاینده، قطع می شود.به گزارش ایرنا؛ دوشنبه ۱۳ آذر 
بر اساس اطلاعات سامانه پایش کیفی هوای کشور، میانگین شاخص کیفیت هوا در کلان شهر اصفهان ۱۶۸ 
)AQI( و آلوده برای عموم ثبت شده است.کلان شهر اصفهان هفته گذشته را با روزهای آلوده ای سپری کرد 
و آغاز این هفته شرایط قرمز کیفیت هوا، مدارس را در تمامی مقاطع تحصیلی در ۳ روز پی در پی به تعطیلی 
کشاند.آلودگی هوای اصفهان در این روزهای پاییزی در شرایطی است که هنوز امسال، برودت هوا و پدیده 
وارونگی تجربه نشده است؛ با سرد شدن هوا در آستانه ورود به زمستان و امکان ایجاد پدیده وارونگی دما 

ممکن است این شرایط تشدید و اصفهان روزهای آلوده بیشتری را تجربه کند.
 

در سال جاری؛

9 هزار خودروی متخلف در اصفهان توقیف شد
رییس پلیس راهور فرماندهی انتظامی استان اصفهان گفت: در هشــت ماه سال جاری حدود ۹ هزار 
دستگاه خودروی حادثه ساز به صورت ساعتی و روزانه توقیف شده است.به گزارش ایرنا، سرهنگ علی 
اصغر زارع در جلسه هماهنگی با دستگاه های اجرایی به منظور رفع نقاط حادثه خیز، مقابله با رانندگان 
پرخطر و توسعه سامانه های کنترل سرعت افزود: اقدامات عملیاتی، مهندسی و آموزشی و فرهنگی مهم 
ترین راهکار برای پیشگیری و کاهش تصادفات در حوزه درونشهری است که پلیس راهور استان اصفهان 
آنها را به جد دنبال می کند.وی افزود: بخشــی از اقدامات پیشگیرانه ما ترکیبی از اعمال قانون، معرفی 
رانندگان حادثه ساز و صنوف متخلف، شرکت ها و ســازمان های دخیل در حوادث ترافیکی به دستگاه 
قضایی و همچنین اطلاع رسانی، آموزش عمومی و تشویق رانندگان قانونمدار است که معتقدیم انجام 
این اقدامات در کنار هم اثرگذاری بیشتری خواهد داشت.رییس پلیس راهور استان اصفهان، پیگیری 
برای ارتقای سامانه های هوشمند، شناسایی، رفع و آشکارسازی نقاط پرتصادف، تمرکز بر۲ گروه آسیب 
پذیر موتورسواران و عابران پیاده از طریق اتوبوس سیار، آموزشی پلیس راهور و همچنین اعمال مقررات 
و توقیف موتورسیکلت های متخلف را از دیگر برنامه های این پلیس در زمینه کاهش تصادفات شهری 
عنوان کرد.سرهنگ زارع در ادامه از برخورد قاطعانه با خودروهای حادثه ساز در معابر شهری استان خبر 
داد و گفت: در ســال جاری ۳ هزار و ۱۲۸ دستگاه خودرو به صورت ســاعتی و پنج هزار و ۸۶۲ دستگاه 
خودرو که مرتکب ۲ تخلف همزمان حادثه ساز شده بودند به صورت روزانه توقیف شدند که این روند با 
قوت بیشتری تا پایان سال ادامه خواهد داشت.این مقام انتظامی، حرکات نمایشی، تجاوز از سرعت ۳۰ 
و ۵۰ کیلومتر، سرعت غیر مجاز، عبور از چراغ قرمز، حرکت به طور مارپیچ، مصرف مشروبات الکلی و مواد 
مخدر و تجاوز به چپ از محور راه را به عنوان مهمترین تخلفات حادثه ساز خودروهای توقیف شده اعلام 
کرد.وی تصریح کرد: همچنین در این مدت ۱۶۷ دستگاه خودرو به دلیل اخذ ۳۰ نمره منفی و هزار و ۸۱۶ 

دستگاه خودرو نیز به دلیل دارا بودن خلافی بالای ۳۰ میلیون ریال هم توقیف شدند.

تازه ترین آمار سازمان پزشکی قانونی کشور از رشد غرق شدگی در استان اصفهان حکایت دارد؛

 استخرهایی که جان می گیرد

 سازمان پزشکی قانونی از کاهش تلفات غرق شدگی 
در هفت ماهه امسال خبر داد و در عین حال نسبت به 

رشد تلفات در استخرهای کشاورزی هشدار داد.
به گزارش ایسنا، سازمان پزشــکی قانونی کشور اعلام کرد که در هفت 
ماهه امسال ۷۴۵ نفر بر اثر غرق شدگی در کشور جان خود را از دست 
دادند که از این تعداد ۶۱۵ نفــر مرد و ۱۳۰ نفر زن بودند. این نشــان 
می دهد که روند کاهشی تلفات غرق شــدگی طی چهار سال گذشته، 
در هفت ماهه سال جاری نیز تکرار شــده و تعداد متوفیان آن از ۹۰۲ 
نفر در هفت ماهه سال گذشــته به ۷۴۵ فوتی در مدت مشابه امسال 

رسیده است.
در این مدت استان های مازندران با ۹۷ مورد فوتی، خوزستان با ۷۵ 
مورد و اصفهان با ۵۹ مورد فوتی بیشــترین آمار تلفات غرق شدگی را 
داشته اند. اســتان مازندران در حالی بیشترین تعداد فوتی های غرق 
شدگی را به خود اختصاص داده که آمار تلفات آن در مقایسه با مدت 
مشابه سال قبل ۳۶.۶ درصد کاهش یافته و از ۱۵۳ فوتی هفت ماهه 

سال قبل به ۹۷ فوتی در سال جاری رسیده است.
اما در مقابل استان اصفهان با رشد ۴۰ درصدی تلفات غرق شدگی در 
هفت ماهه امسال مواجه بوده و به همین دلیل جزو سه استان دارای 
بیشترین آمار قرار گرفته است. رشــد آمار غرق شدگی در این استان 
ناشــی از افزایش آمار تلفات غرق شدگی در اســتخرهای کشاورزی 
اســت که عمدتا به صورت غیر مجاز و بدون توجه به اســتانداردهای 

لازم حفر می شود.
از آنجا که در فصل تابســتان همواره با افزایش سفرها و تمایل به شنا 
مواجه هستیم در این فصل آمار تلفات غرق شدگی نیز بیش از دیگر 
فصل های سال اســت و متاسفانه تعداد بیشــتری از هموطنان جان 
خود را به دلیل بی احتیاطی و بی توجهی به نکات و  توصیه های ایمنی 
در اثر غرق شدگی از دست می دهند. در تابستان امسال نیز هرچند با 
بیشترین آمار غرق شدگی نسبت به دیگر روزهای سال مواجه بودیم 
اما این آمار در مقایسه با مدت مشابه سال قبل کاهش قابل توجهی 
داشــت و با ۲۹.۱ درصد کاهش از ۵۵۶ فوتی به ۳۹۴ فوتی رسید. در 

این مدت؛ ماه مرداد با ۱۵۹ قربانی بیشترین تعداد تلفات غرق شدگی 
را داشته است.

افزایش مرگ های ناشی از غرق شدگی در استخرهای کشاورزی
با وجــود کاهــش تلفات غرق شــدگی در بیشــتر مکان هــای آبی، 
متاســفانه در هفت ماهه ســال جاری تعــداد تلفات غرق شــدگی 
در اســتخرهای کشاورزی رشــد ۵۶.۷ درصدی داشــت و این رشد، 
اســتخرهای کشــاورزی را از نظر تعداد قربانیان غرق شدگی بعد از 
رودخانه ها در رتبه دوم قــرار داد. در این مــدت ۱۹۹ نفر در رودخانه 
ها جان خود را از دســت دادنــد و مطابق با هرســال رودخانه ها در 
صدر تعداد تلفات غرق شــدگی در کشــور قــرار گرفت؛ آمــار تلفات 
 رودخانه ها در مقایســه با مدت مشابه ســال قبل ۱۷.۴ درصد کمتر 

شده است.
در هفت ماهه امســال، پس از رودخانه ها، اســتخرهای کشاورزی 
بیشترین تعداد قربانیان غرق شدگی را داشته اند. در این مدت ۱۶۳ 
نفر )۱۳۲ مرد و ۳۱ زن(، بر اثر غرق شدگی در استخرهای کشاورزی 
جان خود را از دســت دادند. این آمار در مقایسه با مدت مشابه سال 

قبل که تعداد تلفات ۱۰۴ نفر بود، ۵۶.۷ درصد بیشتر شده است.
بر اساس این گزارش در هفت ماهه ســال جاری، پس از رودخانه ها 
و استخرهای کشــاورزی به ترتیب دریا با ۱۴۶، اســتخرهای شنا با 
۷۰، کانال ها بــا ۴۳، دریاچه های مصنوعی و ســد بــا ۴۱، حوض و 
حوضچه ها با ۲۳ مــورد فوتی، چاه ها بــا ۱۸ و دریاچه های طبیعی با 
شش فوتی بیشــترین تعداد تلفات غرق شدگی را داشته اند. در این 

مدت ۳۶ نفر نیز در سایر مکان های آبی جان باخته اند.
بررسی چهار سال گذشته نشــان می دهد که آمار تلفات غرق شدگی 
در کشور از ســال ۱۳۹۸ تاکنون روندی کاهشــی در پیش گرفته و از 
هزار و ۲۷۵ فوتی در سال ۱۳۹۸، به هزار و ۱۵۲ فوتی در سال گذشته 

رسیده است.
سازمان پزشکی قانونی کشــور به مردم و هموطنان توصیه کرد که در 
صورت سفر به  استان های ساحلی و یا حضور در هر مکان آبی، حتما 
نکات و توصیه های ایمنی را رعایت کنند تا این روند کاهشی همچنان 
ادامه یافته و تعــداد تلفات غرق شــدگی به حداقل ممکن برســد. 
همچنین به کشــاورزان و باغداران نیز توصیه می شــود که در احداث 
استخرهای کشاورزی حتما استانداردهای مربوط را رعایت کرده و بر 
اساس مجوزهای قانونی در این خصوص اقدام کنند تا شاهد کاهش 

بروز حادثه برای هموطنان عزیزمان در این مکان ها باشیم.

اخبار جامعه

سکته مغزی، دومین علت مرگ و میر در ایران شناخته شده است و ارائه خدمات به این افراد، توسط گفتار 
درمانگر صورت می گیرد. این در حالی اســت که جامعه ما در ارائه فرد متخصــص و مکان مجهز برای ارائه 
خدمات به این افراد با کمبود و مشکلات جدی مواجه است.نشستی از سلسله نشست های ترجمان دانش، 
یکشنبه ۱۲ آذرماه، در دانشکده علوم توانبخشی دانشــگاه علوم پزشکی اصفهان برگزار شد. در این نشست 
لیلا قسیسین، دانشیار علوم توانبخشی و مدیر گروه آموزشی گفتار درمانی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، 
پژوهش خود با عنوان »تجربیات خانواده های افراد دارای زبان پریشی از موانع و تسهیل کننده های دریافت 
خدمات گفتار درمانی در ایران« ارائه کرد.دانشیار دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان اینکه سکته مغزی، 
دومین علت مرگ و میر در ایران است، ادامه داد: این در حالی است که در دنیا سکته مغزی سومین عامل 
مرگ و میر است، به عبارتی، سکته قلبی اولین عامل، سرطان ها دومین و سکته مغزی سومین عامل مرگ 
و میر در جهان هستند.وی ادامه داد: ابتلا به سکته مغزی عوارض متعددی را برای افراد به همراه دارد که فلج 
شدن اندام ها یکی از این عوارض است. اگر این آسیب در نیم کره چپ مغز رخ دهد، فرد ارتباط کلامی اش را 

هم از دست می دهد که در اصطلاح به این افراد »افراد دارای زبان پریشی« می گوییم.
مدیر گروه آموزشی گفتار درمانی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، خاطرنشان کرد: تاثیرات سکته مغزی نه 
تنها بر روی فرد، بلکه بر روی خانواده فردی که به سکته مغزی دچار شده، بسیار است. در این خصوص، عمده 
درمانی که فرد دریافت می کند، درمان توانبخشی اســت نه درمان دارویی. در مطالعه ای که به تازگی درباره 
عوارض سکته مغزی در آمریکا انجام شده، ذکر شده است که برای خانواده ها ابتدا حرکت مهم است و بعد 
از آن گفتار.  قسیسین در مورد نوع این پژوهش گفت: این مطالعه از نوع content analysis است، یعنی 
در این پژوهش ما با افرادی که با این مشکل درگیر هستند، مصاحبه می کردیم و بعد آن اطلاعات مربوطه 
را تجزیه و تحلیل و عوامل موثر را استخراج می کردیم. همچنین، تمرکز این تحقیق بر روی افرادی است که 
از نظر ارتباطی دچار مشکل هستند.وی ادامه داد: ما با ۱۲ خانواده از خانواده های افراد زبان پریش مصاحبه 

انجام دادیم و از آن ها خواستیم که از عوامل بازدارنده و تسهیل کننده ای که بر درمان تاثیر می گذارد صحبت 
کنند. ارائه خدمات با مشکلاتی همراه بود از جمله اینکه بیشتر خانواده ها با هزینه های بالای درمان مواجه 
بودند. برای مثال یکی از خانواده ها ذکر کردند که فرد مبتلا به سکته مغزی بعد این اتفاق بازنشسته شده و با 
درآمد ماهانه ۷ میلیون تومان پرداخت یک میلیون تومان برای ۱۰ جلسه درمان در ماه هزینه زیادی است.  
دانشیار دانشگاه علوم پزشــکی اصفهان با تاکید بر اینکه رفت و آمد به درمانگاه ها از دیگر عوامل آزار دهنده 
برای این افراد است، افزود: این افراد برای سوار و پیاده شدن از ماشین نیاز به کمک دارند. همچنین با توجه 

به هزینه بالای ویلچر، بسیاری از خانواده ها توان خرید ویلچر را ندارند.
قسیسین، محدودیت در دسترســی به گفتار درمانگرها را از دیگر مشکلات این افراد دانست و گفت: عامل 
دیگری که هم بازدارنده است و هم تسهیل کننده، »پزشکان« هستند. درمان های توانبخشی یک زمان طلایی 
دارد، این زمان ۶ ماه الی یک سال بعد از حادثه است، در حالی که بسیاری از پزشکان زمان توانبخشی را به 
تعویق می اندازند و راه رفتن را به گفتار درمانی اولویت می دهند. همچنین، بسیاری از پزشکان به کاردرمانی، 
فیزیوتراپی و توانبخشی بیماران معتقد نبودند و نکته عجیب اینکه بسیاری از پزشکان معروف اصفهان چنین 
تفکری داشتند.وی ادامه داد: در این پژوهش یکی دیگر از عوامل موثر، ســن بیماران بود. برای مثال اگر 
بیمار در دوره سالمندی به سر می برد و سن او ۷۰ سال یا بیشتر بود خانواده تمایلی نداشتند که برای درمان 

و بهبودی او هزینه کنند و ترجیح می دادند چنین هزینه ای برای درمان افراد جوان تر خانواده صرف شود.
مدیر گروه آموزشی گفتار درمانی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، از زمان برگزاری جلسات، به عنوان یکی از 
عوامل بازدارنده در درمان یاد کرد و اظهار کرد: برای مثال بیمار ساعت ۱۱ بیدار می شد و زمانی که خانواده بیمار 
به همراه او به محل درمان می رسیدند، مرکز درمان تعطیل شده بود.وی ادامه داد: همچنین در خصوص محل 
درمان، مشکلاتی مانند خراب بودن آسانسور یا باریک بودن راهروها و دهانه ورودی مراکز نیز از مواردی است 
که برای بیماران و خانواده های آن ها محدودیتی هایی را ایجاد می کند. علاوه بر این، خود خانواده ها نیز یک 

عامل بازدارنده و تسهیل کننده بودند. برای مثال خانواده های کم جمعیت خود یک عامل بازدارنده هستند. از 
طرف دیگر شاهد این بودیم که برخی از خانواده ها به پدر خانواده و درمان او در مقایسه به درمان مادر خانواده 

بیشتر اهمیت می دادند و این بسیار تاسف برانگیز است.
قسیسین عنوان کرد: بر اساس گفته وزارتخانه، به افراد مبتلا به سکته مغزی، خدماتی از جمله ۱۵۰ جلسه 
فیزیوتراپی در سال، ۱۰۰ جلسه گفتار درمانی و ۱۰۰ جلســه کاردرمانی به صورت رایگان ارائه می شود، اما در 
حقیقت چنین دستورالعملی ضمانت اجرایی ندارد. زیرا بیمارستان ها می گویند بودجه ای برای ما وجود ندارد 

تا این برنامه را اجرا کنیم و در نتیجه پرداخت چنین هزینه هایی برای خانواده ها بسیار مشکل ساز است.
دانشیار دانشگاه علوم پزشکی اصفهان، در پایان خاطر نشان کرد: دو مورد از آسیب های سکته مغزی که گفتار 
درمانگر در بهبود آن نقش دارد، مشکلات ارتباطی و بلع )غذا خوردن( است که هر دو بر روی کیفیت زندگی 
بیمار و خانواده او بسیار تاثیرگذار هستند. ارائه خدمات به این افراد، توسط گفتار درمانگر صورت می گیرد، در 
صورتی که جامعه ما در ارائه  فرد متخصص و مکان مجهز برای ارائه خدمات به این افراد با کمبود و مشکلات 

جدی مواجه است.

دانشیار دانشگاه علوم پزشکی اصفهان عنوان کرد:

کمبود متخصص و مکان مجهز در ارائه به بیماران سکته مغزی

مفاد آراء
9/88 آگهی موضوع ماده 3 قانون وماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 

واراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی 
برابر رای شــماره  140260302007005828 هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی وساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک 
فلاورجان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی  آقای اسداله مشهدی قهدریجانی فرزند 
قربانعلی به شماره شناسنامه 9300  در ششدانگ یک باب خانه  به مساحت 268/93 متر 
مربع قســمتی از  پلاک 386  اصلی واقع در قهدریجان خریداری از مالک رسمی خانم 

فاطمه مشهدی فرزند رمضان  محرز گردیده است.
 لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دونوبت به فاصله 15 روز آگهی میشود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور ســند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دوماه اعتراض خود رابه این اداره تسلیم وپس از اخذ 
رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تســلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی 
تقدیم نمایند. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد . 
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/09/14
تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/09/29

 م الــف: 1615963  مظاهر عباســی قلعه شــاهی رئیس ثبت اســناد و املاک
 فلاورجان

تبصره 3 ماده 120 
9/89 شماره نامه: 140285602024008163- 1402/08/08 نظر به اینکه سند مالکیت دو 
دانگ مشاع از ششدانگ پلاک ثبتی شماره 1 فرعی از 1798 اصلی واقع در بخش پنج اصفهان 
ذیل ثبت 669 واقع در صفحه 123 دفتر املاک شماره 152 به نام خانم اشرف عربیان حسین 
آبادی تحت شــماره چاپی 3/054312 ثبت و صادر و تسلیم گردیده است، سپس طی سند 
انتقال 8869 مورخ 1358/07/28 دفترخانه اسناد رسمی 8 اصفهان به آقای ابراهیم خیرالهی 
حسین آبادی و سپس طی سند انتقال 61650 مورخ 1359/04/23 دفترخانه اسناد رسمی 
71 اصفهان  نیم دانگ مشاع آن به خانم زهره حسینیان حسین آبادی انتقال، سپس نامبرده با 
ارائه درخواست کتبی به شماره وارده 1402/5693 مورخ 1402/02/24 به انضمام دو برگ 
استشهادیه محلی که امضاء شهود آن ذیل شماره رمز تصدیق 307263 مورخ 1402/02/23 
به گواهی دفترخانه 152 اصفهان رسیده اســت و اعلام داشته دفترچه سند مالکیت مذکور 
نزد آقای ابراهیم خیرالهی می باشددر  همین راستا به موجب تبصره 3 ذیل ماده 120 آیین 
نامه قانون ثبت بدوا به نامبرده اخطار شده که به جهت انقضای مدت ده روز از تاریخ ابلاغ و 
عدم مراجعه و تحویل سند مالکیت به این منطقه ثبتی ،مراتب یکبار آگهی تا چنانچه کسی 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم می باشد و یا مجوز قانونی جهت نگهداری سند 
مالکیت دارد به این منطقه ثبتی ارائه و یا نسبت به تحویل دفترچه سند مالکیت اقدام نماید 
در غیر اینصورت پس از پایان مهلت ده روز از انتشــار آگهــی و عدم وصول اعتراض موجه 
 دفترچه ســند مالکیت طبق مقررات صادر و دفترچه اولیه از درجه اعتبار ساقط خواهد شد. 

م الف: 1616399 شبان مدیر واحد ثبتی حوزه ثبت ملک جنوب اصفهان 

فقدان سند مالکیت
9/90 شــماره نامه: 140285602024008157- 1402/08/08 نظر به اینکه ســند 
مالکیت چهار دانگ مشاع از ششــدانگ پلاک ثبتی شــماره 1 فرعی از 1798 اصلی 
واقع در بخش پنــج اصفهان ذیل ثبت 669   واقع در صفحه 121 دفتر املاک شــماره 
152 به  نام آقای حسن شالیان تحت شــماره چاپی 3/054313  ثبت و صادر و تسلیم 
گردیده است سپس طی سند انتقال 8869 مورخ 1358/07/28 دفترخانه اسناد رسمی 
8 اصفهان به مرحوم غلامرضا خیرالهی حســین آبادی )ســه دانــگ( و خانم فاطمه 
کریمی حسین آبادی )یک دانگ( انتقال گردیده است که طی سند انتقال 4444 مورخ 
1395/12/25 دفترخانه اسناد رسمی 323 اصفهان 8 ســهم از 72 سهم به خانم زهره 
حسینیان حســین آبادی و 4 ســهم از 72 ســهم به خانم رقیه خیرالهی حسین آبادی 
 انتقال گردیده است سپس طبق گواهی حصر وراثت شماره 272 مورخ 1394/01/25 
شورای حل اختلاف شــعبه دهم حصر وراثت اصفهان ورثه مرحوم غلامرضا خیرالهی 
حســین آبادی )ابراهیم و رقیه خیرالهی حســین آبادی(  با ارائه درخواســت کتبی به 
شــماره وارده 1402/5693  مورخ 1402/02/24 بــه انضمام دو برگ استشــهادیه 
 محلی که امضا شــهود آن ذیل شــماره رمز تصدیق 610535  مــورخ 1402/02/23 
به گواهی دفترخانه 152 اصفهان رســیده اســت مدعی است که ســند مالکیت آن به 
 علت نامعلوم مفقود گردیده است و درخواســت صدور المثنای سند مالکیت ملک فوق
 را نموده اســت.  لذا مراتب  به اســتناد تبصره یــک اصلاحی ذیل مــاده 120 آئین 
نامه قانــون ثبت در یک نوبت آگهی می شــود چنانچه کســی مدعی انجــام معامله 

نســبت به ملک مرقوم یا وجود ســند مالکیت نزد خود می باشــد از تاریخ انتشار این 
آگهی ظرف مــدت ده روز اعتراض خــود را کتبا ضمــن ارائه اصل ســند مالکیت یا 
ســند معامله به این اداره تســلیم و رســید اخذ نماید تا مراتــب صورتمجلس و اصل 
ســند مالکیت به ارائه کننده ســند مســترد گــردد بدیهی اســت اگر ظــرف مدت 
مقرر اعتراضی نرســید یــا در صورت اعتــراض اصل ســند مالکیت یا ســند معامله 
 ارائه نشــود اقــدام به صــدور ســند مالکیت المثنــی طبق مقــررات خواهد شــد. 

م الف: 1616395 شبان رئیس منطقه ثبت اسناد و املاک جنوب اصفهان

اعلام مفقودی 

اصل ســند فاکتور فروش خودرو ســواری - هاچ بک 
سیســتم لیفان تیپ X60 مدل 1392 به رنگ مشــکی 
متالیک به شــماره موتــور LFB479Q130802043 و 
شــماره شاســی NAKSG431XDB109264 مفقود 

گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد.



رییس فدراسیون کشــتی با هدف کمک به حســن یزدانی برای گرفتن انگیزه جهت حضور پرقدرت در المپیک پاریس، رقمی کمتر از دو میلیارد تومان به این 
کشتی گیر پرداخت کرد.به گزارش ایسنا،  علیرضا دبیر پس از انجام عمل جراحی کتف حسن یزدانی چهره شاخص و عنوان دار کشتی ایران گفته بود» هیچ کشتی 
گیری تاکنون نتوانسته پس از عمل کتف به میادین بازگردد؛ اما امیدوارم یزدانی اولین کشتی گیری باشد که پس از جراحی کتف به میادین کشتی باز می گردد.«
این صحبت های دبیر حواشی زیادی را به دنبال داشت و این شایعه مطرح شد که رییس فدراسیون کشتی با این صحبت ها تلویحا عنوان کرده یزدانی شانسی 
برای بازگشت ندارد و برخی او را به عدم حمایت از ستاره کشــتی ایران متهم کردند.اما پیگیری خبرنگار ایسنا حاکیست علیرضا دبیر پس از قطعی شدن انجام 
عمل جراحی کتف توسط یزدانی، مبلغی کمتر از دو میلیارد تومان به این کشتی گیر پرداخت کرده تا وی دغدغه ای بابت عدم حضور در لیگ نداشته باشد و با انگیزه 
بیشتر پس از طی کردن دوران نقاهت خود را آماده حضور پر قدرت در المپیک پاریس کند.البته یزدانی هر چند به دلیل انجام عمل جراحی برای تیم انبوه سازان 

هوتن در نیمه نهایی و فینال لیگ کشتی نمی گیرد؛ اما شنیده می شود مسئولان این تیم نیز مبلغ قرارداد ستاره کشتی ایران را پرداخت کرده اند.

پرداخت میلیاردی »علیرضا دبیر« به »یزدانی« قبل از جراحی
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واکنش »ژاوی« به شادی گل »ژائو فلیکس«
ســرمربی آبی اناری ها بعد از پیروزی برابر اتلتیکو مادرید به ســتایش از ســتاره پرتغالی تیمش 
پرداخت و درباره شادی گل او توضیح داد.به گزارش ایسنا و به نقل از مارکا، بارسلونا در حساس ترین 
و جذاب ترین بازی هفته پانزدهم رقابت های لالیگا به مصاف اتلتیکو مادرید رفت و توانست با تک 
گلی که ژائو فلیکس به ثمر رساند به پیروزی دست پیدا کند و سه امتیاز ارزشمند را به دست آورد.ژاوی 
در نشست خبری بعد از بازی گفت: در این بازی بســیار خوب بودیم و تنها مشکلی که داشتیم این 
بود که ضربات آخر را خوب نزدیم. می توانستیم پیروزی آسان تری را به دست آوریم.  هفته خوبی 
برای ما بود چرا که در لیگ قهرمانان اروپا هم یک پیروزی ارزشمند را برابر پورتو به دست آوردیم. تیم 
به این پیروزی ها نیاز دارد و باید راه خود را ادامه دهیم.او ادامه داد: بازیکنان میانی ما مدت هاست 
که در کنار هم بازی نمی کنند. ژائو فلیکس و روبرت لواندوفسکی انگیزه بالایی دارند و برای بازی در 
کنار هم علاقه زیادی از خود نشــان می دهند. من احساسات بسیار خوبی بعد از این پیروزی دارم.

ژاوی درباره گلزنی فلیکس و شادی گل او برابر تیم ســابقش گفت: او یک بار دیگر سرنوشت ساز 
ظاهر شد و گلزنی کرد. من به او گفتم که خودش را کنترل کند زیرا احساسات اضافی گاهی اوقات 
روی یک بازیکن تاثیر می گذارد. درباره آینده فلیکس باید بگویم که هیچ چیزی مشخص نیست و 
باید مدیریت باشگاه تصمیم بگیرد. او عملکرد بسیار خوبی در بارسلونا داشته  و یک جوان استثنایی 
است. از حضور چنین بازیکنی خوشحال هستم و دوست دارم که در بارسلونا بماند. درباره شادی گل 
او از خودش سوال کنید. من از نظر فنی می گویم که ژائو فلیکس بازیکن بسیار خوبی است.بارسلونا 

با پیروزی که در  این بازی به دست آورد در رده سوم جدول رده بندی قرار گرفت.
 

پیشنهاد بسیار وسوسه انگیز تیم عربستانی به »دی بروینه«
تیم القادسیه که در لیگ دسته دوم عربســتان بازی می کند برای جذب دی بروینه پیشنهاد بسیار 
وسوسه انگیزی به این بازیکن خواهد داد.به گزارش ایسنا، کی وین دی بروینه تا تابستان ۲۰۲۵ با 
منچستر سیتی قرارداد دارد.این ستاره بلژیکی در ابتدای فصل جاری مصدوم شد و هنوز شرایط بازی 
در تیم را به دست نیاورده است.دی بروینه به سال های پایانی فوتبال خود نزدیک شده و این باعث 
شده تا احتمال جدایی او از منچستر سیتی زیاد باشد.روزنامه الشرق الاوسط عربستان اعلام کرد 
القادسیه مشتری جدی دی بروینه است و حاضر است که برای جذب این ستاره بلژیکی پیشنهاد 
بسیار وسوسه انگیزی را به این بازیکن ارائه دهد.القادسیه فعلا در لیگ دسته دوم عربستان بازی 
می کند؛ اما به احتمال خیلی زیاد فصل بعد جواز صعود به لیگ دسته نخست را به دست آورد و به 
همین خاطر از همین اکنون به دنبال جذب بازیکنان بزرگ است.شرکت نفتی آرامکو عربستان این 
باشگاه را خریده است و این باعث شده تا دست آن ها برای جذب بازیکنان بزرگ باز شود و به نظر 
می رسد که قرار است این تیم هم به یکی از قدرت های بزرگ فوتبال عربستان تبدیل شود و به همین 

خاطر به دنبال جذب بازیکنان بزرگ در تابستان پیش رو است.
 

مراسم وداع ستاره جدید بارسا: دنبال رویایم رفتم!
ویتور روکه، ستاره جدید بارســلونا، از هواداران و بازیکنان اتلتیکو پارانائنزه خداحافظی کرد.باشگاه 
پارانائنزه اعلام کرد که جدایی روکه در پنجره نقل و انتقالات زمستانی در ماه ژانویه سال آینده میلادی 
قطعی است و او راهی بارسلونا خواهد شد.این مهاجم 18 ساله که قراردادی طولانی مدت را تا سال 
۲۰31 با بارسلونا امضا کرده باید به زودی راهی اسپانیا شود تا در تمرینات این تیم حضور پیدا کند و به 
همین دلیل با هواداران اتلتیکو پارانائنزه خداحافظی کرد.این آخرین حضور او در ورزشگاه خانگی این 
تیم بود و مراسمی هم برای ادای احترام به او تدارک دیده شده بود. روکه پس از پایان این بازی در 
گفت وگو با TNT Sports اظهار داشت: » از زمانی که به این تیم آمدم، هواداران برخورد بسیار خوبی 
با من داشتند. ترک اتلتیکو پارانائنزه برایم غم انگیز است چون این هواداران همیشه و در هر شرایطی 

از من حمایت کردند؛ اما رفتن به اروپا رویای من است که حالا به آن رسیدم.«

 انتصابی که سوالات زیادی را در ذهن جامعه کشتی ایجاد کرده است؛

حالا چرا کاوه؟

 بیشتر از آنکه تغییر پژمان درســتکار اهالی کشتی را 
متعجب کند، انتصاب محسن کاوه سوال های زیادی 

را در ذهن جامعه کشتی ایجاد کرده است.
 به گزارش ایســنا، علیرضا دبیر رییس فدراســیون کشــتی سرانجام
  دســت بــه تغییــرات در کادر فنــی تیــم ملــی کشــتی آزاد زد 
و با قبول استعفای پژمان درستکار، محسن کاوه را به عنوان سرمربی 
 تیم ملی کشــتی آزاد در فاصلــه 8 ماه مانــده تا المپیــک پاریس

 انتخاب کرد.
با انتصاب کاوه به عنوان ســرمربی تیم ملی کشــتی آزاد بزرگسالان، 
او در حال حاضر هدایت تیم های ملی کشــتی آزاد جوانان، امیدها و 
بزرگسالان ایران را بر عهده دارد و بیشتر از همیشه تبدیل به مرد همه 

کاره کشتی ایران شده است.
 طی ســال های اخیر علیرضــا دبیر همــواره چوب رفاقت بــا کاوه را 
 خــورده و انواع و اقســام انتقــادات و اتهامــات در لیگ کشــتی یا 
 تیم هــای ملــی را به جــان خریده اســت؛ حــالا ســوال منتقدان
  از این انتصاب این اســت که واقعا چرا دبیر تا این حــد به او اعتماد 
 دارد که حاضر شــده با اســتعفای یار دیرین خود که قطعا ســودای 

 حضــور در المپیک را در ســر داشــت، موافقــت کنــد و هدایت تیم 
ملی را در مهم ترین رویداد به محسن کاوه بسپارد.

این سوال وقتی جدی تر می شــود که دبیر چندی پیش مدیریت تیم 
های ملی را از محســن کاوه گرفت و این ســمت را به مشاور رییس 

فدراسیون در تیم ملی تنزل داد.
 بســیاری از همــان ابتــدا نســبت بــه چرایــی انتصــاب پژمــان
  درســتکار بــه عنوان ســرمربی تیــم ملی کشــتی آزاد بــا توجه به
  افتخــارات و ســابقه او در عرصه قهرمانــی و مربیگــری انتقادات 
 ســفت و ســختی را از رییس فدراســیون مطرح کردند؛ امــا با این
  وجــود کارنامه درســتکار در  ۲8 ماه گذشــته چندان هم بــد نبود و
  تیم های تحــت هدایــت او در مجموع موفــق به کســب 18 مدال
  شــامل ۶ طــلا، 8 نقــره و ۴ برنــز در 3 دوره مســابقات جهانــی 

شدند.
پس از رقابت های جهانی ۲۰۲3 نیز هر چند انتقادات زیادی به عملکرد 
درستکار و دستیاران او وارد شــد؛ اما با این حال او در نشست خبری 
خود از آماده ســازی تیم برای حضور پر قــدرت در المپیک خبر داد و 
هیچ اشاره ای به کنار رفتن از ســرمربیگری تیم ملی نکرد و مشخص 

نیست در این مدت چه اتفاقاتی رخ داده که دبیر در نهایت حاضر شده 
درستکار را کنار بگذارد و با کاوه همکاری کند؟

البته دبیر طی ۲8 ماه گذشــته هر چند تلویحا انتقاداتی را نســبت به 
عملکرد درستکار داشت؛ اما همواره از دوست صمیمی خود و کادرش 
که بسیاری معتقد بودند در حد و اندازه های تیم ملی نیستند، حمایت 
کرد ولی در نهایت او را در آستانه هدایت تیم ملی در مهم ترین رویداد 
ورزشی کنار گذاشت و با انتخاب کاوه، سند کشتی آزاد ایران را شش 

دانگ به نام او زد!
 هر چنــد انتقاداتی نســبت بــه انتخــاب کاوه به عنوان ســرمربی
  تیم ملی وارد اســت؛ اما در فرصت انــدک باقی مانده تــا المپیک، 
 کشــتی آزاد ایــران در این اوضــاع خــراب ورزش در کنار کشــتی 
 فرنگــی بــه عنــوان تنهــا امیدهــای ورزش ایــران برای کســب 
 مــدال در المپیــک پاریس محســوب می شــود و بــه چیزی جز 

آرامش نیاز ندارند.
باید منتظر ماند و دید آیا در نهایت محسن کاوه می تواند علیرضا دبیر را 
از این تصمیم رو سفید کند یا اوضاع برای کشتی ایران در این آوردگاه 

بسیار مهم، سخت، پیچیده و غیر قابل باور خواهد شد؟

خبر روز

لایک گلر سرشناس الهلال به »رحمتی«
دروازه بان الهلال عربســتان در دیدار مقابل نســاجی ایران مشخص شــد.تیم فوتبال نساجی 
ایران که امیدی بــه صعود از مرحله گروهی لیگ قهرمانان آســیا نــدارد، در آخرین دیدارش در 
این رقابت ها در ورزشــگاه امیر فیصل بن فهد شــهر ریاض مقابل الهلال عربســتان، تیم صعود 
کرده و صدرنشــین گروه D قرار خواهد گرفت که ســعودی ها بــرای این بــازی از گلر خارجی 
خود بهــره می برند.الهلال عربســتان در چهار مســابقه ابتدایــی خود در مرحلــه گروهی لیگ 
قهرمانان آســیا از محمــد العویــس درون دروازه اش بهره برده بــود، اما در دیــدار اخیرش در 
 این رقابت ها برابر نوبهار نمنگان ازبکســتان از یاســین بونو بهــره برد که اتفاقــا او هم نمایش 

درخشانی داشت.
یاســین بونو که در جام جهانی ۲۰۲۲ با نمایش عالی در ترکیب تیم ملی مراکش نقش مهمی در 
شگفتی سازی تیمش داشت، در فصل جاری لیگ روشن عربستان هم 13 بار به میدان رفته که 
توانسته 9 کلین شیت به ثبت رسانده و در یک دیدار لیگ قهرمانان آسیا هم این کار را انجام داده 
است.این دروازه بان مراکشی و سابق سویا اســپانیا، در هفت دیدار اخیر داخلی و آسیایی برای 
الهلال عربستان توانسته کلین شیت کند که امیدوار است همین روند را مقابل نساجی هم ادامه 
بدهد.سرمربی الهلال عربستان قصد داشــت در بازی از محمد العویس در ترکیب تیمش بهره 
ببرد و به بیشتر ستاره های خود برای ادامه لیگ روشن استراحت بدهد، اما مصدومیت این گلر 

سعودی موجب شد تا یاسین بونو به ترکیب این بازی آسیای برسد.
 

10 امتیاز سرخابی ها را اصفهانی ها قاپیدند
عملکرد درخشان تیم های اصفهانی در لیگ امســال، اتفاقی ویژه است که بعد از چند سال تکرار 

شد.
ســال های زیادی از روزگاری نمی گذرد که تیم های ســپاهان و ذوب آهن پابه پای اســتقلال و 
پرسپولیس برای قهرمانی می جنگیدند و تا روزهای آخر لیگ همواره جزء مدعیان قهرمانی بودند.
البته که ســپاهان به غیر از دو-سه ســالی که دچار افت شد، در ســال های گذشته همیشه یک 
مدعی سرحال بوده و تا روز آخر برای کسب جام جنگیده است، اما ذوبی ها تقریبا نزدیک به پنج 
سال از آخرین دستاوردشان یعنی نایب قهرمانی لیگ با امیر قلعه نویی می گذشت و از آن سال 
به این طرف نتایج چندان خوبی نگرفته بودند  .در این فصل اما ورق برگشــته است. ذوب آهن با 
محمد ربیعی بار دیگر به روزهای خوب خود برگشــته و در کنار سپاهان و سرخابی های پایتخت 
جزء بالانشینان جدول است.جالب آنکه دو تیم اســتقلال و پرسپولیس تا اینجای مسابقات در 
چهار دیدار مقابل اصفهانی ها تنها موفق به کســب دو امتیاز شــده اند. در واقع گربه سیاه اصلی 
سرخابی های پایتخت در این فصل بدون شک سپاهان و ذوب آهنی هستند که بعد از سال ها هر 

دو در کنار هم به عنوان دو مدعی فصل را ادامه می دهند.

کناره گیری »خداداد عزیزی« از کادر فنی تیم ملی فوتبال
مشاور و عضو کادر فنی تیم ملی فوتبال کشــورمان تصمیم به کناره گیری از جمع مربیان این تیم 

گرفته است.
خداداد عزیزی که چندی پیش به عنوان مشاور و عضو کادر فنی تیم ملی انتخاب شده بود، تصمیم 
به قطع همکاری با تیم تحت هدایت قلعه نویی گرفته اســت.عزیزی در تماس با یکی از نزدیکان 
قلعه نویی، او را از تصمیمش باخبر کرده اســت و حالا باید دید سرمربی تیم ملی چه واکنشی به 
تصمیم وی نشان خواهد داد.وی در گفت وگو با خبرگزاری تسنیم با اعلام این خبر گفت: به دلیل 
یکسری مسائل شخصی و خستگی تمایلی به ادامه همکاری ندارم. امیدوارم بتوانم قلعه نویی را 

قانع کنم که از اردوی بعدی تیم ملی کنار این تیم حضور نداشته باشم. 

مستطیل سبز

مربی تیم کشتی آزاد بانک شهر: 

در مورد سرمربی جدید 
اظهار نظر نمی کنم!

مربی تیــم کشــتی آزاد بانک شــهر گفت: 
براســاس اساســنامه و آیین نامــه لیگ، 
ســرمربی و مدیر تیم ملی بزرگســالان حق 
تیمداری در لیگ را نداشــتند.هادی حبیبی 
در گفت و گو با ایســنا، پس از قهرمانی تیم 
کشتی آزاد بانک شهر در لیگ برتر، اظهار کرد: 
بانک شهر برای دومین سال است که در لیگ 
کشتی اسپانســری می کند، دوره قبل نایب 
قهرمان شدیم و امســال به عنوان قهرمانی 
دست یافتیم. برای دســتیابی به این هدف 
یک اردوی 3 ماهه را پشت سر گذاشتیم که 
البته رقابت حساس و سنگینی بود زیرا تیم 
مقابل کشتی گیران خوبی را جذب کرده بود 
و پتانسیل بالایی داشــت که البته به اعتقاد 
من انســجام تیم ما خیلی بهتر و کامل تر از 

تیم حریف بود.
وی تصریح کرد: حضور اسپانســر در رقابت 
های لیگ با حمایت فدراســیون سبب می 
شود تا مسابقات لیگ منظم برگزار شود که 
امیدوارم سازمان لیگ بتواند اسپانسرهای 
بیشــتری را در کشــتی جذب کنــد که این 
ســرمایه گذاری به نفع کشتی گیران خواهد 
بود.ملی پوش سابق کشــتی ایران در پاسخ 
به این پرســش که حضور مربیان تیم ملی 
در تیم هــای باشــگاهی چقــدر در جــذب 
کشــتی گیران موثر اســت؟ افــزود: قطعا 
تاثیرگذار اســت چون در اردوهای تیم ملی 
حضور دارنــد و ارتباط آنها با کشــتی گیران 
میسر است.حبیبی همچنین درباره شکست 
ملی پوشان ایران برابر کشتی گیران روسیه 
که برخی از آنهــا حتی نفر اصلــی تیم ملی 
روسیه نیســتند، خاطرنشان کرد: چه کسی 
می گوید کشــتی گیران درجه ۲ روســیه در 
لیگ حضور داشــتند. اکثر کشتی گیران آنها 
در اوزان مختلف قهرمــان المپیک و جهان 
بودند و تنها در چند وزن نفر دوم یا سوم شان 
حضور داشتند. البته کشــتی گیران ما نباید 
به روس ها نتیجــه را واگذار کنند و این زنگ 

خطری برای کشتی ماست.

هر چند انتقاداتی نسبت به انتخاب کاوه به عنوان 
سرمربی تیم ملی وارد است؛ اما در فرصت اندک باقی 
مانده تا المپیک، کشتی آزاد ایران در این اوضاع خراب 
ورزش در کنار کشتی فرنگی به عنوان تنها امیدهای 
ورزش ایران برای کسب مدال در المپیک پاریس 

محسوب می شود و به چیزی جز آرامش نیاز ندارد

فوتبال جهان

عکس خبر

 پرچم ایران در 
 ترابزون ترکیه

 بالا رفت 
دو ستاره ایرانی تیم کایسری اسپور 
ترکیه بعــد از برد مقابــل ترابزون 
اسپور جشــن دونفره ای را برگزار 
کردند. کایسری اســپور ترکیه در 
روزی که علی کریمی و سیدمجید 
حسینی دو ستاره ایرانی خود را در 
ترکیب اصلی داشت، موفق شد با 
نتیجه یک بر صفر ترابزون اسپور 

ترکیه را شکست بدهد.

سرپرست دبیرکلی فدراسیون والیبال در واکنش به 
درگیری در لیگ برتر والیبال گفت: کمیته انضباطی 
به زودی آرای خود را اعلام خواهد کرد.لیگ والیبال 
ایران چندهفته ای است که با حواشی زیادی برگزار 
می شود، در هفته جاری در دیدار دو تیم شهداب یزد و 
فولاد سیرجان پس از شکست سنگین تیم شهداب، 
تماشاگران یزدی که از باخت تیم خود ناراحت بودند 
شروع به فحاشی کردند و چند نفری هم وارد زمین 
شدند، البته پیش از آنکه درگیری فیزیکی رخ بدهد 
برق سالن مسابقه قطع و نیروی انتظامی هم مانع 
درگیری بین هواداران شد. مشــابه این اتفاق هفته 
گذشته در دیدار تیم شهداب یزد با پیکان رخ داده بود 
که با ورود مسئولان تیم شــهداب درگیری فیزیکی 

صورت نگرفت.محســن ترابی، سرپرست دبیرکلی 
فدراســیون والیبال در واکنش بــه درگیری در لیگ 
والیبال به خبرنگار مهر گفت: جلسه کمیته انضباطی 
در خصوص این موضوع برگزار شــد. در هر مسابقه 
ناظران گزارش آن بازی را به ما می دهند و در جلســه 
کمیته انضباطی مورد بررســی قرار می گیرد. اتفاقا  
جلسه تماشاگران یزد برگزار شد و کمیته انضباطی به 
صورت جدی پیگیر این موضوع است و پس از بررسی 
نهایی رای خود را صادر خواهد کــرد. هفته آینده هم 
قرار است پرونده درگیری در مشهد مورد بررسی قرار 
بگیرد.وی تاکید کرد: این مسائل از دید سازمان لیگ 
و کمیته انضباطی فدراسیون نادیده گرفته نمی شود 
و قطعا علاقمندان به والیبال دوست ندارند با چنین 

اتفاقاتی روبه رو شوند، ما هم این موضوعات را بررسی 
می کنیم و در اسرع وقت کمیته انضباطی آرای خود را 
اعلام خواهد کرد.ترابی در ادامه به وضعیت فدراسیون 
والیبال اشاره کرد و گفت: هنوز وزارت ورزش در مورد 
وضعیت فدراســیون چیزی به ما اعلام نکرده است، 
امیدوارم هر چه زودتر تصمیم گیری شــود، با توجه 
به شــرایط خاصی که والیبــال دارد؛ بحث حضور در 
المپیک و تعیین سرمربی تیم ملی باید هر چه زودتر 

از بلاتکلیفی خارج شود. 

 واکنش فدراسیون به درگیری و فحاشی در لیگ
 برتر والیبال
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معاون شهردار مطرح کرد:

ایجاد تسهیلات برای استفاده کنندگان از دوچرخه و 
اتوبوس های شهری در اصفهان

معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان گفت: راه اندازی خطوط حمل ونقل درون محله به ایستگاه های 
مترو و ایجاد تسهیلات برای استفاده کنندگان از دوچرخه و اتوبوس های شهری از اقدامات این معاونت 
است.حسین حق شناس در حاشیه آیین تکریم و معارفه مدیرعامل شرکت مترو منطقه اصفهان با اشاره 
به اهمیت جایگاه مترو در حمل ونقل همگانی شهر اصفهان اظهار کرد: آلودگی هوا، شبکه معابر متراکم و 
کم عرض و بافت تاریخی اصفهان توجه به توسعه و گسترش خطوط، ظرفیت سرویس دهی و استفاده 
از مترو را دو چندان می کند.وی افزود: خرید و افزایش واگن های مترو و کاهش ســرفاصله زمانی در 
رأس سیاست های مترو قرار دارد.معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان با اشاره به اهمیت احداث 
خطوط متروی شهرهای حاشیه اصفهان تاکید کرد: توسعه حمل ونقل همگانی با کیفیت مترو موجب 
کاهش استفاده از وسایل نقلیه شخصی می شود.حق شناس با بیان اینکه میزان سفرهای کاری به شهر 
اصفهان روزانه بالغ بر ۳۰۰ هزار سفر است، گفت: با توسعه خطوط مترو شهرهای حاشیه اصفهان امکان 
تبدیل و تغییر سرویس صنایع بزرگ از اتوبوس به مترو قابل بررسی خواهد بود.وی با بیان اینکه افزایش 
واگن های متروی اصفهان و کاهش سرفاصله ســفر از مهم ترین اهداف شرکت مترو است، ادامه داد: 
ثبات مدیریتی، توجه به درآمد و هزینه، استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان و نیروهای متخصص 
جهت اســتمرار و تداوم خدمات با کیفیت و مطلوب مترو از مهم ترین شاخصه های پیشبرد برنامه ها و 
سیاست های این بخش حمل ونقل است و موجب رضایت مندی و جذب سفر شهروندان خواهد بود.

معاون حمل ونقل و ترافیک شهردار اصفهان تصریح کرد: بهبود وضعیت حمل ونقل عمومی، روان سازی 
ترافیک و اجرای عملیات حمل ونقل ترکیبی و ســرویس دهی مشــترک و همگون مترو، اتوبوسرانی، 
تاکسی ون و حمل ونقل غیرموتوری از طرح های معاونت حمل ونقل و ترافیک است.حق شناس گفت: 
راه اندازی خطوط حمل ونقل درون محله به ایستگاه های مترو و ایجاد تسهیلات برای استفاده کنندگان از 

دوچرخه و اتوبوس های شهری از دیگر اقدامات معاونت حمل ونقل و ترافیک است.
 

در هفته دوم آذر ۱۴۰۲ انجام شد؛

برقراری بیش از ۸ هزار تماس با 137 اصفهان 
رییس مرکز ارتباطــات مردمی شــهرداری اصفهان با بیــان اینکه در هفته دوم آذر ســال جاری 
کارشناسان این مرکز پاسخگوی بیش از هشت هزار تماس از سوی شهروندان بوده اند، گفت: ۳۰ 
مورد از این تماس ها درباره خرابی پل های عابر پیاده و رسیدگی به وضعیت پل های مکانیزه به ویژه 
پل میدان آزادی بود.محمد قاسمی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به برقراری بیش از هشت 
هزار تماس از سوی شهروند با سامانه ۱۳۷ شــهرداری اصفهان در هفته دوم آذر ۱۴۰۲ اظهار کرد: 
موضوعات مطرح شده برای پیگیری و انجام اقدامات لازم به مناطق پانزده گانه شهرداری اصفهان 
ارجاع شد.وی افزود: از مجموع این تماس ها، ۵۳۶۲ پیام درخواست های اجرایی شهروندان و ۲۸۳۰ 
پیام راهنمایی و مشاوره بود.رییس مرکز ارتباطات مردمی شهرداری اصفهان با بیان اینکه در هفته های 
گذشته شهروندان مشاوره هایی را درباره آلودگی هوای اصفهان از کارشناسان ۱۳۷ دریافت می کردند 
که در هفته گذشته این موضوعات مشاوره ای کمترین میزان تماس ها را به خود اختصاص داد، ادامه 
داد: دو هفته پیش تماس هایی از سوی شهروندان منطقه هشت شهرداری درباره دوربرگردان خیابان 
شهید باهنر با ۱۳۷ داشتیم که با پیگیری انجام شــده، عملیات اصلاح این دوربرگردان از سوی این 
منطقه آغاز شده است.قاسمی اضافه کرد: در هفته های گذشته تماس های زیادی از سوی شهروندان 
با سامانه ۱۳۷ درباره خرابی پل های عابر پیاده و رسیدگی به وضعیت پل های مکانیزه برقرار شد و ۳۰ 
مورد از تماس های هفته دوم آذر سال جاری نیز در همین ارتباط بود.وی بیان کرد: بیشترین تماس ها 
مربوط به پل مکانیزه میدان آزادی بوده است که امیدواریم معاونت عمران شهری شهرداری اصفهان 

با توجه به بالابودن حجم ترددها در این میدان، موضوع را با جدیت بررسی کنند.

مدیر ناژوان شهرداری اصفهان:

با تفریح شهروندان مخالفتی نداریم

مدیر ناژوان شــهرداری اصفهان گفت: ما با تفریح و نشــاط مخالفتی 
نداریم، امــا با هرآنچه به نظم، آســایش، امنیت و ســلامت فرهنگی 
اجتماعی عرصه ناژوان و شهروندان آسیب می زند، از جمله روشن کردن 
آتش، مخالف هستیم، از این رو با استفاده از تمام ابزارهای اجتماعی، 

فرهنگی، قانونی و انتظامی با این اقدام برخورد خواهد شد.
مهدی قائلی در گفت وگو با خبرنگار ایمنا اظهارکرد: با توجه به فرارسیدن 
فصل سرد سال با تفریح برخی شهروندان به شیوه ای ناهنجار مواجه 
هستیم که به جان شــهروندان محلی عرصه ناژوان، محیط زیست و 
هوای شهر اصفهان افتاده است.وی با اشاره به ماده های ۴۵، ۴۶ و ۴۷ 
قانون حفظ و احیای منابع طبیعی که به حوزه جرم های روشــن کردن 
آتش و آسیب آن به طبیعت و محیط زیســت مرتبط است، افزود: در 

این فصل با پدیده روشن کردن آتش در عرصه ناژوان مواجه هستیم.
مدیر ناژوان شهرداری اصفهان ادامه داد: ما با تفریح و نشاط مخالفتی 
نداریم، امــا با هر آنچه به نظم، آســایش، آرامش، امنیت و ســلامت 
فرهنگی اجتماعی عرصه و شــهروندان آسیب می زند، از جمله روشن 
کردن آتش در ناژوان، مخالف هســتیم، زیرا این اقدام در چند مقطع 
منجر به آسیب و نیز ایجاد دغدغه برای ســایر شهروندان شده است؛ 
بنابراین با اســتفاده از تمــام ابزارهای اجتماعی، فرهنگــی، قانونی و 

انتظامی با آن برخورد خواهد شــد.قائلی ادامه داد: تابلوی ســنجش 
آلودگی میرزاطاهر طی روزهای اخیر خاصه در ســاعاتی که با روشــن 
کردن آتش توسط شــهروندان مواجه هستیم، شــاخص کیفیت هوا 
بین ۱۵۰ تا بالای ۲۰۰ را نشان می دهد که کیفیت هوا را در رده های قرمز 
و بنفش یا به عبارتی ناسالم برای عموم و خطرناک قرار می دهد که این 

مهم هوای شهر و نیز سلامت شهروندان را به مخاطره می اندازد.
وی بیان کرد: علاوه بر آلودگی اشاره شده، دغدغه هایی همچون حفظ 
محیط زیســت که به عنوان یک تخلف و هنجارشــکنی برخی افراد در 
قالب روشن کردن آتش با استفاده از شاخ و برگ درختان و حتی آسیب 
به درختان نیز ظهور و بروز پیدا کرده و مازاد بر آن نارضایتی شهروندان 
محلی که در عرصه حق آب و گل هم دارند و عملا مهیا کننده بستر هوای 
خوب، قابل زندگی کردن شــهر و نیز حافظ منافع شهر و مردم اصفهان 

هستند را موجب شده است.
مدیر ناژوان شهرداری اصفهان گفت: راهکار برون رفت از این مشکلات 
و زندگی مطلوب در کنار یکدیگر، احترام به حقوق همه شهروندان اعم از 
مالکان و ساکنان محلی که در معرض مستقیم این آسیب هستند، ذی 
نفعان، شهروندان و گردشگران است که امیدواریم در ادامه با هم افزایی 

و همکاری همه به آن دست یابیم.

رییس کمیســیون حقوقی، برنامه ریزی و پایش 
مصوبات شورای اسلامی شــهر اصفهان جزییات 

جلسه این کمیسیون را تشریح کرد.
احمدرضا مصور با اشاره به مهم ترین مباحث مطرح 
شده در جلسه کمیســیون حقوقی، برنامه ریزی و 
پایش مصوبات شورای اسلامی شهر اصفهان اظهار 
کرد: در جلســه اخیر دو لایحه مطرح شده از سوی 
شهرداری مورد بررسی قرار گرفت. نخستین لایحه 
مربوط به هدیه شــهرداری به سازمان انتقال خون 

بود که بر اساس آن یک قطعه زمین در منطقه ۱۳ به 
احداث یک پایگاه انتقال خون اختصاص پیدا کند.

وی افزود: لایحه دیگــر در خصوص اهدایی بود که 
شــهرداری می گیرد، بر این اساس یک زمین برای 
پارکینگ یکی از بیمارستان های منطقه ۱۵ بررسی 
شد و در نهایت هر دو مورد با لحاظ قوانین و مقررات 
به تصویب اعضا رســید.رییس کمیسیون حقوقی، 
برنامه ریزی و پایش مصوبات شورای اسلامی شهر 
اصفهان بیان کرد: موضوع مطرح شده بعدی، نامه 
ارسالی از سازمان بازرسی کل کشور در خصوص یکی 
از طرح های عمرانی مطرح بود که جوانب فنی مطرح 

و برای جمع بندی نهایی به شهرداری اعلام شد، بر 
این اساس شهرداری باید پاســخ مکتوب خود را 
برای سازمان بازرسی کل کشــور و شورای اسلامی 

شهر اصفهان ارسال کند.
وی افزود: موضوع بررســی شــده دیگر در جلسه، 
مربوط به بیمه تکمیلی کارکنان شاغل و بازنشسته 
شهرداری بود، زیرا در آستانه فصل بودجه هستیم 
و باید عدد و رقم برآوردی و شیوه عمل در خصوص 
تامین هزینه های بیمه تکمیلی گزارش می شد که 
این اقدام صورت گرفت و در مباحث بودجه موردنظر 

قرار می گیرد.

 عضو شورای اسلامی شهر  خبرداد:

تصویب اهدای یک قطعه زمین برای ایجاد پایگاه انتقال 
خون در منطقه 13 اصفهان

رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان:

ساختار شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی ارتقا  می یابد
رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان گفت: ساختار شورای هماهنگی تبلیغات 

اسلامی متناسب با تنوع ماموریت ها و روند بهتر کارها ارتقا پیدا می کند.
حجت الاسلام علیرضا ناجی در دیدار با فرماندار شهرســتان تیران و کرون اظهارکرد: ارتقای جایگاه 
سازمانی و مدیریتی شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی برای انجام فعالیت های بیشتر و حل بسیاری 
از مشکلات خود رقم می خورد.وی با اشاره به عدم جذب اعتبارات تملک و دارایی برای خرید تجهیزات 

برای این شورا، افزود: تغییرات سازمانی باعث رفع چنین مشکلاتی خواهد شد.
رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان اصفهان با اشاره به تغییر رویکردها و چشم انداز جدید 
در این نهاد، تصریح کرد: به دنبال کادرسازی در بدنه اجرایی شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی استان 

اصفهان هستیم تا افراد جوان و نیروهای توانمند را در این عرصه فعال کنیم.
وی، افزایش تعاملات بیــن ســازمان های اداری و نهادهای مردمی را از دیگر برنامه های شــورای 
هماهنگی تبلیغات اســلامی بیان و تصریح کرد: از جوانان عضو جبهه های فرهنگی و تشــکل های 
مردمی برای بزرگداشت مناسبت ها استفاده خواهد شد.رییس شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی 
استان اصفهان ادامه داد: نقش رسانه ها و مساجد از دیگر فرصت هایی است که در تعامل با این شورا 
می تواند به کیفیت بخشی فعالیت ها بینجامد.وی اضافه کرد: ظرفیت دستگاه های اداری در هم افزایی 
با همدیگر برای رفع مشکلات مهم است که این موضوع با محوریت مدیریت شهرستان ها و شورای 
هماهنگی برای مناسبت های ملی و مذهبی به کار گیری می شود.علی محمدی کیا، فرماندار شهرستان 
تیران و کرون نیز در این نشست به ضرورت بزرگداشت مناسبت های ملی و مذهبی اشاره کرد و گفت: 

توجه به این رویدادها در ایجاد نشاط اجتماعی و انتقال مفاهیم ارزشی نقش دارد.
علی محمدی کیا با بیان اینکه شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی در انجام چنین برنامه هایی باید هم 
افزایی ایجاد کند، تصریح کرد: تعامل و همکاری های مشترک امکان تقویت کیفی و کمی برنامه ها را 
فراهم می کند.وی، جوان گرایی و توجه به همکاری های مشترک را لازم دانست و اذعان داشت: بهره 
گیری از ظرفیت و توانایی جوانان در بزرگداشت فعالیت ها و برنامه ریزی اجرای مناسبت ها در جهت 
جذب این قشر لازم است.فرماندار شهرستان تیران و کرون کمک به تامین نیازهای شورای هماهنگی 
تبلیغات اسلامی را مورد توجه قرار داد و یادآورشد: تا حد امکان این نیازها تامین شده ولی افزایش 

بیشتر آن مستلزم ایجاد بسترهای لازم است.
 

مشاور مناسب سازی شهرداری بیان کرد:

مناسب سازی ۶5 درصد معابر شهر اصفهان برای تردد معلولان
مشاور مناسب سازی معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان با اشاره به مناسب سازی ۶۵ 
درصد معابر این کلان شهر برای تردد معلولان گفت: راه اندازی سامانه ویژه افراد دارای معلولیت برای 
تردد آن ها یکی از اقدامات مهم شهرداری اصفهان است، زیرا افراد دارای آسیب نخاعی نمی توانند از 
اتوبوس یا مترو استفاده کنند.علیرضا ابراهیمیان، مشاور مناسب سازی معاونت معماری و شهرسازی 
شهرداری اصفهان گفت: طبق آخرین آمار از شاخص مناسب سازی، نسبت پیاده روهای مناسب سازی 
شده به کل پیاده روهای موجود و پارک ها و فضاهای شهری ۶۵ درصد است، البته تمام پلاک های 
جداره، کاربری های اقتصادی که در جداره های خیابان هاســت و اداراتی که در اختیار شهرداری قرار 
ندارند، باید برای معلولان مناسب سازی شود.وی افزود: از ۱۰ سال گذشته ۲۰ درصد مناسب سازی 
را انجام داده ایم و برای ۵ تا ۱۰ درصد افزایش، برنامه ریزی کرده ایم؛ هم اکنون بر اســاس حدود ۸۰۰ 
کیلومتر پیاده رویی که در شهر اصفهان وجود دارد و مســاحت پیاده روهایی که مناسب سازی شده، 
می توان گفت ۶۵ درصد معابر این کلان شهر مناسب ســازی شده است.ابراهیمیان گفت: شهرداری 
اصفهان اهمیت خوبی به این موضوع داده و نســبت به شهرها و جوامع دیگر نرخ رشد خوبی داشته 
است، اما نسبت به شرایط ایده آل معلولان و ظرفیت شهرداری، شاید بتوان در همه فضاها بهتر بود و 

از تمام ظرفیت ها استفاده کرد.

با مسئولان

خبر روزاخبار

 ایمن سازی ترافیکی و 
افزایش ظرفیت پارکینگ 
مجتمع گردشگری صفه 

انجام شد
مدیرعامــل شــرکت توســعه مجتمع های 
ســیاحتی، فرهنگی و ورزشــی ســپاهان 
شــهرداری اصفهان گفت: طــی مزایده ای، 
پارکینگ بــاران کــه در مجــاورت مجتمع 
گردشــگری صفه قرار دارد، به این مجموعه 
الحاق شد و ظرفیت پارکینگ از ۷۰۰ خودرو 
به پارک ۲۱۰۰ خودرو ارتقا یافت.سعید ساکت 
درباره ســاماندهی ترافیکی و ایمن ســازی 
تردد در بلوار تله کابین صفــه، اظهار کرد: در 
سال های اخیر به دنبال استقبال گردشگران 
از ظرفیت های تفریحی و گردشگری متنوع 
مجتمع گردشــگری صفه به ویژه در روزهای 
آخر هفتــه و ایام تعطیل بودیــم، همچنین 
شرکت توسعه سیاحتی سپاهان شهرداری 
اصفهان نســبت به ارتقای ظرفیت پارکینگ 

خود اقدام کرده است.
وی افــزود: طی مزایــده ای، پارکینگ باران 
که در مجاورت مجتمع گردشگری صفه قرار 
دارد به این مجموعه الحاق شــد و ظرفیت 
 پارکینگ از ۷۰۰ خودرو به پارک ۲۱۰۰ خودرو

 ارتقا یافت.
مدیرعامــل شــرکت توســعه مجتمع های 
ســیاحتی، فرهنگی و ورزشــی ســپاهان 
شهرداری اصفهان با بیان اینکه محل ویژه ای 
به منظور تردد، عبور و خروج گردشــگران از 
پارکینگ باران ایجاد شد، خاطرنشان کرد: در 
راستای ارتقای امنیت مراجعان و گردشگران 
هنگام تــردد از پارکینگ باران بــه مجتمع 
گردشــگری صفه، مســاحتی به اندازه ۱۰۰۰ 
متر مربع ایمن ســازی ترافیکی شد.ساکت 
گفت: برای ایجاد دید و دسترسی مناسب در 
شب به مجتمع گردشگری صفه، اقداماتی از 
جمله استقرار چراغ های راهنمایی و رانندگی 
صورت گرفت.وی ادامــه داد: علامت گذاری 
شطرنجی، خط کشــی و نشانه گذاری محل 
عبور گردشــگران به منظور تردد آســان تر و 

ایمن تر عابران پیاده عملیاتی شد.

دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان تاکید کرد:

لزوم هم افزایی میان ستاد محلات و شوراهای امر به معروف مساجد برای حل مشکلات مردم
دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان با اشاره به اجرای برنامه محله محوری شهرداری اصفهان گفت: باید توجه داشته باشیم که ظرفیت ستادهای 
محلات و شوراهای امر به معروف و نهی از منکر مســاجد جهت انتقال مشکلات و معضلات محله ها به شهرداری برای پیشــرفت ها در محله بسیار موثر است.
حجت الاسلام محسن مظاهری در دیدار با مدیران شهرداری اصفهان اظهار کرد: با توجه به اجرای برنامه محله محوری که شهرداری در مناطق اصفهان انجام می دهد، 
باید توجه داشته باشیم که ظرفیت ستادهای محلات و شوراهای امر به معروف و نهی از منکر مساجد جهت انتقال مشکلات و معضلات محله ها به شهرداری برای 
پیشرفت ها در محله بسیار موثر است.وی افزود: برپایی میزهای خدمت در مساجد با حضور مسئولان شهری، موجب ارتباط نزدیک مسئولان و مردم و هم افزایی در 
خصوص برطرف کردن مشکلات محله ها خواهد شد.دبیر ستاد امر به معروف و نهی از منکر استان اصفهان با تاکید بر اهمیت آموزش برای کارکنان شهرداری بیان کرد: 
آموزش موجب توانمندسازی نیروها در جهت خدمت رسانی به مردم است، بر همین اساس ستاد امر به معروف و نهی از منکر آمادگی برگزاری دوره های آموزشی در 
حوزه مهارت و آشنایی با امر به معروف و نهی از منکر برای کارکنان شهرداری را دارد.مظاهری با اشاره به ساماندهی و سالم سازی مراکز تفریحی خاطرنشان کرد: در 

ساماندهی و سالم سازی مراکز تفریحی باید برنامه ریزی دقیقی شود تا شهروندان با آرامش و آسایش کامل از مراکز تفریحی استفاده کنند.

 کمیته نظارتی 
شورای شهر اصفهان 

در منطقه 12
کمیته نظارتی شــورای اسلامی 
شــهر اصفهان روز یکشــنبه در 

منطقه ۱۲ شهرداری برگزار شد.

عکس خبر

عکس: ایمنا

 عضو کمیسیون محیط زیست شورای شهر:
بستر احداث ساختمان های سبز 

در اصفهان آماده شده است
عضو کمیسیون سلامت، محیط زیست و خدمات شهری 
شورای اســلامی شــهر اصفهان گفت: لایحه حمایت از 
ساختمان های سبز مصوب شــده است، اما اینکه چقدر 
مورد استفاده قرار می گیرد، به شــهروندان بازمی گردد.
فرزانه کلاهدوزان در گفت وگو با خبرنگار ایمنا با اشاره به 
لایحه حمایت از ساختمان های سبز اصفهان اظهار کرد: 
یکی از مصوبات لایحه درآمد پایدار که سال گذشته برای 
عوارض و بهای خدمات شهرداری اصفهان تصویب شد، 
کاهش پرداخــت عوارض برای ســاختمان هایی بود که 
بعضی الزامات محیط زیســتی را برای کاهش مصرف 
انرژی خــود از جملــه گاز، برق و کاهــش مصرف آب و 

استفاده دوباره و بهینه از آن دارد.
وی افزود: مدیریت شــهری اصفهان برای نخستین بار 
برای ســاختمان هایی که امتیاز دوستدار محیط زیست 
را دریافــت می کنند تــا ۵۰ درصــد تخفیــف در هزینه 
صدور پروانــه در نظر گرفته که عدد قابل توجهی اســت، 
بر این اســاس ســاختمان های گروه ممتاز ۵۰ درصد، 
ساختمان های گروه یک ۶۰ درصد و ساختمان های گروه 
دو ۷۰ درصد مبلغ عوارض و تراکم ســاختمان را پرداخت 
می کنند، در واقع از تخفیف هــای ۵۰ درصد، ۴۰ درصد و 
۳۰ درصدی روی بهای کلی عوارض و تراکم ســاختمانی 
برخوردار می شــود.عضو کمیســیون ســلامت، محیط 
زیست و خدمات شهری شــورای اسلامی شهر اصفهان 
خاطرنشــان کرد: همه به عنوان یک انســان برای حفظ 
محیط زیســت و میراث تلاش می کنیم که این موضوع 
یک فریضه دینی و اقدامی فرهنگی و انسانی محسوب 

می شود.
کلاهدوزان ادامه داد: کمیسیون سلامت، محیط زیست و 
خدمات شهری شورای اسلامی شهر اصفهان در راستای 
توجه به محیط زیست، حدود یک سال است که توجه 
به ساختمان های سبز را در دستور کار قرار داده است تا 
همراه با بسیاری از کشورهای دنیا که به سمت احداث 
این ســاختمان ها در حــال حرکت هســتند، احداث 
ساختمان سبز به عنوان یک فرهنگ و اقدام در چرخه 

شهرسازی نصف جهان مورد استفاده قرار گیرد.
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»به کلیات برنامه هفتم توسعه رای ندادم«؛ شاید این کلیدواژه 
سخنان نماینده استان مان بود که در سالِ منتهی به انتخابات 
 مجلــس و در یکــی از روزهای تقریبــا گرم آبانــی، میهمان دفتــر روزنامه 
»زاینده رود« شد و حدود دو، سه ساعتی با او از هر دری سخن گفتیم و البته 

بیشتر از اینکه »بگوییم«، »شنیدیم.«
حجت الاسلام حسین میرزایی آمده بود تا از عملکرد خود در طول دوره حضور 
در بهارستان دفاع کند و وقتی از او پرســیدیم اگر بخواهد چند اقدام اثرگذار 
و ماندگار که در مجلس انجام داده و به سود اســتان و مردم اصفهان بوده را 
نام ببرد؛ به کدام عملکرد خود بیشــتر خواهدبالید؟ گفت: »قطعا یکی از این 
اقدامات، بحث استان های ساحلی اســت که در زمان مطرح کردنش، خیلی 
به ما ایراد و انتقاد وارد شــد اما در برنامه هفتم توسعه نشست و دیگری هم 
»شیفت« یا همان شبکه یکپارچه فرآوری و ترابری که این یکی هم به عنوان 

الحاقیه در برنامه هفتم رای آورد.«
میرزایی چندباری هم تاکید کرد که »نماینده مردم است« و »جزو هیچ باند و 
جریانی نیست« و شاید برای باورپذیرترشدن این سخنش بود که اشاره کرد به 
کلیات برنامه ای که دولت رییسی ارائه کرده، رای موافق نداده و برنامه هفتم 

توسعه  را برای کشور »نجات بخش« نمی داند. 
وقتی درباره بی آبی  و کم بارانی از او سوال کردیم، از »نماز باران« سخن گفت 
 و چندباری اشــاره کرد که علت مشکلات مان از این اســت که گاهی یادمان

 می رود باید »با توکل زانوی اشتر ببندیم.«
وقتِ نماز که شــد، ترجیح داد نمازش را همان جا در دفتــر روزنامه بخواند تا 
برای ادامه صحبت هایش فرصت داشته باشد. پس از نماز، بازهم برای مان از 
عملکرد خود گفت و وقتی صحبت ها تمام شــد، گفت که برای رفتن و رسیدن 
 به جلسه بعدی عجله دارد و شنیدن مشــکلات مدیرمسئول بماند برای بعد؛

 ان شاء ا...! )قول داد در فرصت مقتضی شنونده باشد.(
در ادامه مشروح سخنان این نماینده استان مان در مجلس شورای اسلامی را 

در این جلسه که تقریبا سه ساعتی هم طول  کشید، می خوانید:

 برنامه هفتم توسعه می تواند تبدیل به سونامی اقتصادی در کشور شود و 
من با کلیات آن مخالف بودم و آن را نسخه نجات بخش برای کشور نمی دانم. 
البته مسئله ای که باید به آن اشاره کنم این است که ریل اقتصادی این کشور 
)به ویژه از زمان دولت سازندگی( غلط بوده و باید ریل را عوض کرد. دولت قبل 
مدام ادعا داشت که بلدند با دنیا حرف بزنند و تحریم ها را بشکنند؛ اما دیدید 
که در عمل هم چوب را خوردیم، هم پیاز را  و هم پول را دادیم! اما درحال حاضر 
راه های گسترده ای برای تعامل با دنیا در قالب پیمان شانگهای و بریکس و 
... باز شده است. باید از فرصت ها استفاده کرد؛ اما با نگاه درست و ریل گذاری 

صحیح. جهان دیگر توان تحریم ایران را ندارد. 
 بنده ساختار اینگونه برنامه ریزی )اشاره به برنامه هفتم توسعه( را قبول 
ندارم. لذا به کلیات رای مثبت ندادم. شبیه 6 برنامه قبلی بود و هراندازه آنها 

تاثیر داشتند، این یکی هم دارد! 
 ما مشکلات اساســی در حوزه اقتصاد و فرهنگ داریم که اگر حل نکنیم، 

بیشتر خواهد شد و توفیقی پیدا نمی کنیم.
 با اقتصاد سرمایه داری از بن دندان مخالفم. علت تمام مشکلات کشور را 
همین نگاه ســرمایه داری و اعتقاد به اقتصاد سرمایه داری به جای اعتقاد و 
عمل بر مبنای اقتصاد اســلامی می دانــم. بنده معتقد به اقتصاد اســلامی 

هستم. تغییر رویکردها به اقتصاداسلامی چاره راه است. 
 خروجی اقتصاد ســرمایه داری در دولت اصولگــرا و اصلاح طلب همین 

است که می بینیم. 
نمی توانیم بگوییم همه وزرا و مدیرانی که ســرکار آمدند، فاســد بودند ولی 

خروجی یک چیز بوده  پس مسیری که رفتیم اشتباه بوده است. 
 برنامه هفتم هم با نگاه اقتصاد اســلامی نوشــته نشــده و ادامه مسیر 

سیاست های پولی و بانکی دولت های قبلی است. 

 )درباره طرح شــیفت(: این طرح را در دیدار نخبگان با رهبرمعظم انقلاب 
هم مطرح کردند و ایشــان هم خیلی پسندیدند. کشــورهایی که برای آینده 
اقتصادی خودشان برنامه دارند )نقشه راه دارند( موفق هستند. ما باید نقشه 
راه داشته باشیم. باید یک شبکه یکپارچه ریلی که شامل فرآوری و هم انتقال 
و ترابری می شــود را داشــته باشــیم. همانطور که گفتم این طرح به عنوان 
الحاقیــه در برنامه هفتم توســعه رای آورد. ما روی شــبکه ریلی خودمان و 
اتصالش در کشورهای همسایه و مرکز ترانزیت شدن خودمان می توانستیم 
کار کنیم و یک ظرفیت جدی را به وجود بیاوریم.  فقــط از ظرفیت ترانزیتی 
استفاده کردن خوب است منتهی ایده آل نیست؛ ایده آلش این است که ما 
بتوانیم محصولات از کشورهای دیگر وارد کشــورمان بکنیم؛ در عین حال در 
شهرها، مناطقی داشته باشیم که این محصول را فرآوری کنند، ارزش افزوده 
روی آن به وجود بیاورند و از طریق همین شــبکه ریلــی خودمان، همان جا 

محصول را بار بزنند و به کشورهای دیگر منتقل کنند. 
همان طور که اشاره شد؛ »شیفت« همان شــبکه یکپارچه ریلی است که هم 
فرآوری مواد خام و هم انتقــال و ترابری آن را در یک نقشــه جامع طراحی 
می کنی که مثلا یک افق پنجاه ســاله برای کشور ترســیم کند. مثل کاری که 

چینی ها در جاده ابریشم انجام داده اند.
 از دیگر کارهای خوبی که طی چند سال گذشته ما پیگیری می کردیم و در 
حال حاضر در برنامه هفتم توسعه هم وارد شده،  بحث استان های ساحلی 
است. سال هاست که توسعه منطقه مکران مورد توجه مقام معظم رهبری در 
سخنرانی ها، سياست های کلی برنامه های توسعه و ابلاغیه اقتصاد مقاومتی 
بوده است و ایشان در راســتای تحقق اقتصاد مقاومتی، يکی از مولفه های 
اساســی آن را مباحث مربوط به ظرفیت های عظيــم جغرافيايی و توجه به 
مناطق ســاحلی و بندرگاهی و  موقعيت های ترانزيتی می دانند كه می تواند 
اقتصاد محلی و ملی را متحول كند؛ اما در حوزه اجرايی از ســوی مســئولين 

دولتی مغفول واقع شده است.
شهرهای بزرگ دنیا کنار ســاحل بنا شــده اند. ظرفیت های بسیار خوبی در 
این مناطق وجود دارد. از یک طرف متصل به آب های آزاد است، از یک طرف 
منبع عظیم پروتئین از اقیانوس هند. در دریای عمان ماهی ها را داریم؛ آنجا 
هم از یک طرف ذخایر انرژی ما شــامل نفت و گاز متمرکز هســت و از طرف 
دیگر، معادنی که خوراک کارخانه های صنعتی ما از جمله کرمان و سیستان 
بلوچستان را تامین می کنند، در این منطقه واقع شده اند. همچنین خط لوله 
گوره-جاسک را داریم که طولانی ترین خط لوله انتقال سوخت های فسیلی 
در خاورمیانه به طول تقریبی 1000 کیلومتر است که در صورت تکمیل، قادر است 
افزون بر نفت ترش، میعانات گازی را نیز از نزدیکی گوره در اســتان بوشهر به 

نزدیکی بندر جاسک به منظور صادرات، منتقل سازد.
 ما پیشــنهاد ایجاد استان های ســاحلی را با این محاســن و مزایای بی 
شماری که دارد، مطرح کردیم. گفتیم اســتان هایی که توان اقتصادی خوبی 
دارند؛ مثل خراسان رضوی، تهران، اصفهان و آذربایجان شرقی هر کدام شان 
یک قطعه ای از این ساحل را در اختیار بگیرند و سرمایه گذاری بکنند و آنجا را 
رونق ببخشــند؛ نتیجه اش این است که اولا اســتان های جنوبی ما به لطف 
سرمایه گذاری که انجام می شود، از محرومیت خارج می شوند، اشتغال زایی 
در این منطقه صورت می گیرد و بخشــی از تراکم نامناســب جمعیتی که در 
شــهرهای بزرگ اتفاق افتاده با توجه به زمینه کاری که برای شان فراهم  می 
شود، مجددا مهاجرت می کنند و می توانند در مناطق ساحلی ساکن شوند و 
کمی از مشکلات تراکم جمعیتی کلان شهرها هم کاسته می شود. ایده اصلی 
رهبر انقلاب که در خصوص احیای ســواحل مکران مطــرح فرمودند، به این 
شکل اتفاق می افتد. نمونه آن هم نیویورک است که در کنار اقیانوس اطلس 

است.
وقتی این موضوع را مطرح کردیم، موضــع گیری های زیادی صورت گرفت. 
آقای رییس جمهور به اصفهــان آمدند، ما این طرح را مطــرح کردیم، آن را 
یادداشــت و منتقل کردند و نهایتا در لایحه دولت این ایده نشست و چندی 

پیش هم در صحن علنی مجلس رای آورد.
پس در نهایت؛ یکی مسئله استان های ساحلی با ایده احیای سواحل مکران 

و نکاتی که درخصوص مزایای آن مطرح کردم،با وجود  هجمه هایی که صورت 
گرفت اما ارزش داشت و دیگری هم بحث شیفت است که در صورت اجرا و 
عملیاتی شدن، بسیار مقرون به صرفه تر است )اینکه حجم بسیار انبوه تری از 
کالا را بتوانیم از طریق ریل منتقل کنیم( اینها اقداماتی است که مجدانه پیگیر 

آن بوده ایم و به نظرم ارزشمند بوده است.
 اقدام دیگری کــه درخصوص آن پیگیــری های مفصل انجــام دادیم، 
 مربوط به بحــث کولبران و قاچاق ســوخت بــوده که در ایــن خصوص هم
  ایده هایی مطرح کردیم. گفتیــم بیاییم و این افراد را به تاجر های رســمی 
تبدیل کنیم؛ در این مســیر تا اینها به تاجر تبدیل شوند، درآمدهایی از طریق 
کالاهایی که به صورت رسمی وارد و بعد به شکل رسمی صادر می کنند، کسب 
می شود را صرف  آبادانی همان مناطق و سرمایه گذاری برای اشتغال مردم 
آن مناطق کنیم.مردم این مناطق وقتی می بینند کار دارند، شغل دارند، دلیلی 
ندارد که به دنبال قاچاق سوخت بروند ولی وقتی ما زیرساخت شغل و کار را 
برای شــان فراهم نکرده ایم و از آن طــرف انتظار داریم اینها مســیر قاچاق 
سوخت را حذف بکنند،  خب انتظار نابجایی است که در هرصورت؛ با  پیگیری 
هایی که همکاران عزیزم در اســتان های مرزی داشــتند، این طرح هم یک 
لایحه دو فوریتی شــد و این هم قبل از برنامه هفتم تبدیل به قانون و مصوبه 
 شــد. ضمانت اجرایی این کار هــم در درآمدهایی اســت کــه از خود طرح

 به وجود می آید.
 در خصوص مسئله آب استان، من این ســوال را می پرسم که طی دو سه 
سال اخیر آیا یک قطره آب از طریق عملیات فنی و مهندسی و روی زمینی به 
حوزه زاینده رود اضافه شــده ؟ آیا پیش بینی های آمریکا و آلمان و اتحادیه 
اروپا و هواشناسی داخلی کشور برای 1400 به بعد درست از آب درآمد که گفته 
بود بارش ها کاهشی خواهد بود؟ من مهندس عمران هستم؛ در این یک سال 
و نیم اخیر، تمام راه های اضافه شدن تامین آب استان را بررسی کردم؛ انتقال 
آب از خلیج فارس، طرح های بین حوزه ای، حتــی یک هلی کوپتر از وزارت 

دفاع گرفتیم و همراه با تیمی به سرچشمه رفتیم. 
جمع بندی ما از یک سال و نیم کار این شــد که اگر حداقل تا چند سال دیگر 
ما با هیچ مشــکل مالی، اجتماعی، فنی، مهندسی، سیاسی و امثال این هم 
مواجه نشویم، حداقل تا چند سال آینده از طریق عملیات فنی مهندسی یک 
قطره آب به حوزه زاینده رود اضافه نمی شود. از طرفی پیش بینی ها هم دال 
بر این بود که با کاهش بارش ها روبه رو خواهیم بود. بنده در چنین شرایطی 
این پیشنهاد را مطرح کردم که باید نماز باران بخوانیم که این پیشنهاد و سخن 
بنده هم با واکنش های جنجالی زیادی روبه رو شــد. بــه هرحال مقدمات 
فراهم شد و  آیت ا... مهدوی نماز باران را خواندند؛ از آن به بعد بر خلاف تمام 
پیش بینی های هواشناسی 1400، هزار و دویســت و نه میلیمتر بارندگی در 
حوزه کوهرنگ اتفــاق افتاد در حالی که پیش بینی ها نشــان می داد میزان 
بارش ها کاهشی خواهدبود. در سال 1401 هم برخلاف پیش بینی ها، بارش 
های تقریبا خوبی داشتیم. امسال هم پیش بینی ها درخصوص بارندگی ها 

خوب و امیدوارکننده است.  
 آقای روحانی، رییس جمهور مردم را دعوت به نماز باران نکردند؛ ما قبلش 
دعوت کرده بودیم به اضافه اینکه تدین مردم و اعتقاد آنها به خدا و حضرات 
ائمه مشکل بارندگی و آب را طی دو، سه ســال اخیر حل کرده است. البته از 
مسئولین اجرایی کشــور انتظار داریم شــکر این نعمت را به جا بیاورند و در 
فرصت دیگر که خداوند برای شــان فراهم کرده، اقدامــات اجرایی و فنی و 

مهندسی لازم را صورت بدهند. 
 الان خــط لولــه انتقــال آب دریــای عمــان به ســمت اصفهــان برای
  صنایع پیشــرفت های خوبی داشته اســت. این طرح حداقل یک منفعت
  دارد و آن هم اینکه در صحنه سیاســی ملی دیگر  اصفهانــی ها متهم به این
  نمی شوند که دارند آب را خرج صنایع شــان می کنند.با اجرای این طرح ما 
 می توانیــم بگوییم که ببینیــد اتصال آب زاینــده رود به صنعــت را بریدیم
  ولی مشاهده کنید که بازهم آب نیســت و لذا اصفهان را متهم نکنید که شما
  به خاطر صنایع آب ندارید. بــا انتقال 200 میلیون متــر مکعب آب از دریای
  عمان مشــکل زاینده رود حل نمی شــود؛ اما از جهت سیاســی می توانیم

 چانه زنی کنیم که اتهام زنی ها بی مورد بوده است.
  در نهایت امیدواریم مسئولین سپاســگزار تدین مردم و لطف خدا و نماز 

بارانی که منجر به افزایش بارندگی ها شد، باشند. 
 یکی دیگــر از کارهایی که برای مردم اصفهان انجام شــد، بحث تحقیق و 
تفحص از فولاد مبارکه بود که به نتیجه رسید. چند ماه پیش بازپرس پرونده 
ده نفر را به عنوان متهم مطرح کرد؛ اتهام اینها اخلال در نظام اقتصادی کشور 
بود و مبلغ پرونده آنقــدری که من اطلاع دارم، تقریبا یکی از ســنگین ترین 
مبالغی اســت که در طول دهه های گذشــته اتفاق افتاده و نتیجه تحقیق و 
تفحصی که در حوزه فولاد صورت گرفت، منجر به بازداشت متهم ردیف اول هم 

شد.
 بنده در طول فعالیتم، نه چپ شناختم و نه راست؛ نه اصلاح طلب شناختم 
نه اصول گرا. در پرونده فولاد مبارکه هم وظیفه خودم به عنوان مسئول تحقیق 
و تفحص را انجام دادم. اتفاقات عجیب غریبی کــه افتاد؛ نمونه خوبی برای 
داستان خصولتی ها شــد که شاید روشن بشــود در این کشور چیزی به نام 
»خصولتی« فایده ندارد و به درد نمی خورد؛ یــا رومی روم، یا زنگی زنگ. یا 
صد در صد خصوصی باشــد و بگوییم آقای دولت دخالت نکن، یا صد در صد 

دولتی باشد.
 اگر بخواهم بگویم حاصل این کار چه بود؟ ایــن بود که علاوه بر ضرر و زیانی 
که گرفته شد و اموالی که برگشت؛ این هم شاید بهتر است برای مردم روشن 
بشود که یک گروهی هستند در این کشور که فرآیندی را درست کردند که اول 
مالِ با صاحب را تصاحب می کنند، بعد مالِ بد صاحب را بی صاحب می کنند 

و در نهایت خودشان صاحب مال می شوند! 
 معتقــدم مدیــر در جمهوری اســلامی نباید دو تا دســتش به ســمت
 آسمان باشــد؛ نباید هم دو دســتش به سمت زمین باشــد. غربی ها دوتا 
دست شان به سمت زمین است. مسئول در جمهوری اسلامی باید یک دست 
به سمت آسمان داشته باشد و دست دیگرش رو به زمین. با توکل زانوی اشتر 
ببندد، نه فقط زانوی اشتر ببندد و توکل نکند و نه فقط توکل کند و زانوی اشتر 
را نبندد. اینها همه اشتباه است. اگر ما انتظار داشته باشیم مسئول جمهوری 
اســلامی فقط نگاهش به زمین باشــد و با عملیات فنی و مهندسی بخواهد 
مشکلات را حل بکند، این با مسئول آمریکا و انگلیســی و آلمانی چه فرقی 
می کند؟ جمهوری و اسلامی یعنی یک اعتقادی وجود دارد که می گوید مدیر 
و مدبر عالم اسمش خداوند تبارک و تعالی است. من اعتقادم این است که 
مسائل کشور را هم باید با توسل به خدا و اهل بیت)ع( و هم با کار و تلاش حل 
کرد.با این منطق که انتظار دارند مسئول جهموری اسلامی درباره خدا و قرآن 
و اهل بیت)ع( حرف نزند و همه کارها را با تدبیر و اندیشــه بشری حل کند، 

مخالفم.
آدم های سکولار می گویند دین حلال مشکلات نیســت. من چنین نگاهی 

ندارم، دین حلال مشکلات است . 
 اصفهانی ها سخت کوش و صرفه جو هســتند. فرهیختگی فرهنگی هم 

دارند. 
 وقتی آقای رییسی به اصفهان آمد، به ایشان گفتیم شما یک کاری انجام 
بدهید و هیچ کار دیگری برای اصفهان انجام ندهید و آن هم حل مشکل زاینده 
رود اســت، آن وقت اصفهانی ها تا همیشــه شــما را به خاطر می سپارند و 
ممنون تان هســتند. ما می خواهیم در طول سال از ســراب تا پایان، آب در 
رودخانه جریان داشته باشــد. شــما این کار را برای اصفهان بکن و هیچ کار 
دیگری هم انجام نده. اصفهانی ها گلیم خودشان را از آب بیرون می کشند. 

همان زمان هم آن شعری که آقای مرتضوی در جلسه هیئت دولت در اصفهان 
خواندند و خاطر اصفهانی ها را هم مکدر کردند، بنده اینگونه جواب شان را دادم 
که ما حواس مان به دخل و خرج مان هست، منتهی هوای همسایه هایمان 
 را داریم که بالاخره آب برای همســایه ها هم می فرســتیم و بعضا خودمان

 بی آب می مانیم.
 درباره آب اصفهــان و ظلمی که رؤســای جمهور پیشــین درحق مردم و 
اصفهان کردند، می گویم که یکی شان زخمی کرد، یکی کُشت و یکی هم سر 

برید!

حجت الاسلام حسین میرزایی، نماینده مردم استان اصفهان در مجلس شورای اسلامی در گفت و گوی اختصاصی با »زاینده رود«:

با دعا و توکل و کار، می شود مشکلات کشور  را حل کرد
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